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Woonbijlage
Maak van je huis
jouw droomhuis!

Bijna kwart Noord-Hollanders 
koopt liefst een kluswoning

Zo lijkt het of je 
woonkamer groter is

861.000 Noord-
Hollandse huishoudens 
hebben binnen vijf jaar 
warmtepomp

In de zomertijd heb je de verwarming waar-
schijnlijk niet of nauwelijks gebruikt. Het is 
daarom raadzaam om het systeem goed te 
(laten) controleren en reinigen. Loop dan ook 
meteen even een rondje door het hele huis 

om te controleren of er sprake is van kieren 
en/of tocht. Door tocht en kieren ontsnapt 
kostbare warmte en verstook je onnodig veel 
energie. Het gebruik van kit of strips om de 
tocht tegen te houden, kan je tientallen 

Ben jij al klaar voor het winterseizoen?
De zomer ligt inmiddels achter ons, de herfst is begonnen. Weliswaar bleef de tempera-tuur in de afgelopen weken nog goed op peil, maar de koudere dagen zijn in aantocht. Een goed moment dus om even stil te staan bij een aantal zaken.

euro’s schelen! Heb je een open haard? Laat 
ook die controleren door een professional, 
zodat je niet het risico loopt op een 
schoorsteenbrand.

De tuin
Niet alleen binnenshuis, maar ook in de tuin 
ligt het nodige werk te wachten. De bladeren 
gaan vallen en dat betekent meestal wat 
extra werk. Zorg ervoor dat je de bladeren 
consequent weghaalt van het tuinpad, om 

valpartijen door gladheid te voorkomen. 
Verwijder ze ook van het gazon, want het 
gras kan stikken door een aaneengesloten 
bladerdek. Rond plantjes kun je de bladeren 
prima laten liggen. Ze vormen daar juist een 
extra bescherming in perioden van vorst. 
Bovendien bieden ze een mooie schuilplaats 
voor egels. En over bladeren gesproken: in de 
afvoerkanalen van het regenwater horen ze 
beslist niet thuis. Controleer je dakgoot tijdig 
om overstroming te voorkomen.
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Daarnaast vroegen de bewoners 
aandacht voor de verkeerssituatie 
bij de brug aan de Korte Boterdijk. 
Op basis van alle reacties heeft de 
gemeente het plan aangepast. 
Wethouder Hazen: ‘In dit aangepaste 
plan is meer groen te zien, blijven de 
bomen langs het Zijdelmeer zoveel 
mogelijk staan en zijn de parkeer-
plaatsen langs de Korte Boterdijk
bij de brug verdwenen. Al met al 
komen er nog steeds 46 parkeer-
plaatsen bij. In Uithoorn is weinig 
ruimte om extra parkeerplaatsen

te maken. Maar op deze plek
kan dat relatief eenvoudig.’
Op 18 oktober staat het plan op de 
agenda van de raadscommissie en 
op 2 november buigt de gemeente-
raad zich over het plan.

Korennta
De extra parkeerplaatsen die de 
gemeente wil maken zijn om meer-
dere reden nodig. Hazen: ‘Op dit 
moment is iedereen gewend overal 
in het centrum te kunnen parkeren. 
Ook op parkeerplekken die eigenlijk 

voor een ander doel zijn gemaakt, 
zoals de parkeerplaatsen voor de 
kantoren in de parkeergarage 
Amstelplein. Deze kantoren staan nu 
leeg, waardoor de parkeerplaatsen 
die erbij horen vrij zijn. Als er straks 
appartementen komen, zijn deze 
parkeerplaatsen niet meer beschik-
baar.’ In de Parkeervisie staat dan 
ook dat er aan de randen van het 
centrum parkeerplekken moeten 
komen. Deze plekken kunnen 
worden gebruikt als het in het 
centrum druk is. Hazen: ‘Als 
gemeente moeten we er dan ook 
voor zorgen dat onze medewerkers 
niet in het centrum parkeren. Dat 
doen we door het gebruik van het 
openbaar vervoer en de � ets te 

Uithoorn - Het college heeft ingestemd met het plan om rond het 
gemeentehuis meer parkeerplaatsen te realiseren. Het eerste plan
hiervoor is in juni met de bewoners besproken. Zij lieten weten dat
het plan groener mag en dat de bomen behouden moeten worden.

Aangepast plan voor 
parkeerterrein gemeentehuis

stimuleren en meer parkeerplaatsen 
te maken.’

Veel groen
Het nieuwe parkeerterrein krijgt
veel groen en een groene uitstraling. 
Hazen: ‘Er komen verschillende 
bomen en planten, passend bij
de plek langs het Zijdelmeer. Waar 
mogelijk worden bomen behouden. 
Dit is helaas niet altijd mogelijk, 
omdat het we het parkeerterrein 
ook moeten ophogen. Daar kunnen 
niet alle bomen tegen. De bomen 
aan het Zijdelmeer proberen we 
zoveel mogelijk te behouden.’ Daar-
naast krijgt het parkeerterrein open 
bestrating die gevuld wordt met 
gras en diverse beplantingsvlakken. 
De inrichting van de Korte Boterdijk 
is ook aangepast: de parkeervakken 
langs de Korte Boterdijk ter hoogte 
van de brug zijn komen te vervallen. 

QR code naar het nieuwe plan op Uithoorndenktmee.nl

Uithoorn – Beneden in de ontmoe-
tingsruimte van het Hoge Heem zit
een prachtige, vitale en goed geklede 
vrouw van 100 jaar te wachten op de 
komst van burgemeester Pieter Hei-
liegers. Bij binnenkomst feliciteert
de burgemeester haar met speciale 
Uithoornse chocola en bloemen. Bij de 
vraag “Hoe heeft u de 100 jaar doorge-
maakt?”, geeft mevrouw het praktische 
antwoord: “In goede en slechte tijden”. 
De oorlog komt in het gesprek zeker 
voorbij. De bombardementen in Den 
Haag waren letterlijk boven haar hoofd. 
Dit waren toch echt wel de slechte 
tijden. De goede tijden zijn de 
geboorte van haar kinderen, haar 
gezinsleven. De gezelligheid van bij 
elkaar zijn. Bij elkaar komen doen ze 

nog steeds. Haar zoon en schoon-
dochter wonen heel dichtbij en 
bezoeken haar regelmatig. Ze heeft 
daar veel steun aan. Haar schoon-
dochter ziet ze nog vaker als haar zoon, 
want zij is vrijwilliger bij het Hoge 
Heem. Al 32 jaar. Mevrouw Arnoldus- 
Weltevreden was vroeger erg sportief. 
Ze is in haar jeugd kampioen hard-
lopen van de provincies Groningen en 
Drenthe geworden. Nu is ze nog steeds 
sportief, ze sjoelt nog heel fanatiek. 
Ook doet ze graag bloemschikken en 
geniet ze van de ko�  emomenten in 
het Hoge Heem. Na het bezoek van de 
burgemeester gaat de feestelijke dag 
nog verder. Met de hele familie inclu-
sief klein- en achterkleinkinderen gaan 
ze heerlijk buiten de deur uit eten.

Mevrouw Arnoldus “100 jaar
in goede en slechte tijden”

Kop staart botsing 
Noord-Zuidroute 
De Kwakel - Woensdagmiddag heeft 
op de Noord-Zuidroute een aanrij-
ding plaatsgevonden. Een vracht-
wagen kon bij de voetgangersover-
steek niet meer op tijd remmen voor 
een personenauto en klapte er vol op. 
De bestuurder van de personenauto 
kwam er wonderwel zonder kleer-
scheuren vanaf, maar de auto moet 
als total-loss worden beschouwd.

Foto:  Jan Uithol.
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Regio - De zesde editie van de
Techniek Driedaagse wordt groter 
dan ooit. Twee nieuwe branches 
verrijken het programma van het 
techniekfestijn op 3, 4 en 5 oktober 
2023: Zorgtechnologie en Agri-
sierteelt. “Met alle branches bij elkaar 
laten we kinderen en ouders zien hoe 
verschrikkelijk veel mooie beroepen 
en opleidingsmogelijkheden er zijn
in de techniek. Daar kijk ik enorm 
naar uit.” Monique van Weerdenburg 
van Greenport Aalsmeer en Rein 
Roeleveld van Roeleveld & Bos
coördineren samen de nieuwe 
branche Agri-sierteelt. “In onze sector 
zijn alleen al in de regio Aalsmeer 
ongeveer 50.000 mensen aan het 
werk”, vertelt Monique. “Het is een 
sector vol banenkansen in de meest 
uiteenlopende beroepen. Met onze 
deelname aan de Techniek Drie-
daagse kunnen we ons bloeiende 
cluster presenteren. Hier laten we 
jongeren en hun ouders zien wat
allemaal mogelijk is.”

Workshops
Tijdens de Techniek Driedaagse 
volgen meer dan 4.000 leerlingen 
technische workshops onder leiding 
van lokale technici en vele vrijwil-
ligers. “Een belangrijk onderdeel van 
onze sector is de logistiek”, vervolgt 
Monique. “Dat kunnen leerlingen 
ervaren in een workshop ‘karren 
bouwen’. Verder maken ze kennis
met de beroemde veilingklok en 
maken ze muren van mos en resthout. 
Binnen onze branchehoek creëren we 
de sierteelt in het klein.”

Zorgtechnologie
De tweede branche die haar debuut 
maakt op de Techniek Driedaagse is 

Zorgtechnologie. Bert Polman en Hans 
In ‘t Zandt coördineren deze branche. 
Beiden werken op de afdeling Medi-
sche Technologie in het Amsterdam 
UMC en kunnen niet wachten om de 
leerlingen kennis te laten maken met 
het werk van hun afdeling in het 
ziekenhuis. “Tijdens de Techniek
Driedaagse laten we leerlingen de 
pompen van een dialysemachine 
demonteren en opnieuw in elkaar 
zetten”, licht Hans toe. “Tevens kunnen 
ze de wielen van een rolstoel verwis-
selen of de werking van een echo-
apparaat ontdekken. Lukt het hen een 
echo te maken en deze vervolgens te 
versturen naar een computer?” 
Met deelname aan de Techniek Drie-
daagse hoopt Hans te laten zien dat 
het werk binnen de zorgtechnologie 
ontzettend breed is. “Wij onder-
houden alle apparaten van een 
ziekenhuis”, vervolgt hij. “Van de
de�brillator tot aan een MRI-apparaat. 
Voor al deze machines geven wij de 
eerste hulp. Als je denkt aan werken in 
een ziekenhuis, denk je aan artsen en 
verpleegkundigen met een witte jas. 
Wij laten leerlingen en hun ouders 
zien dat je ook als bevlogen technicus 
bij ons aan de slag kunt.”

Open Avond
Nieuwsgierig naar de Techniek Drie-
daagse? Iedereen is welkom op de 
Open Avond op donderdag 5 oktober 
van 17.00 tot 20.30 uur. Volg techni-
sche workshops, maak kennis met 
lokale technici en laat u verwonderen 
over technische innovaties! De Tech-
niek Driedaagse vindt plaats bij Van 
Vliet Containers, Rietwijkeroordweg 
33 in Aalsmeer en is kosteloos te 
bezoeken. Welkom! Meer info:
www.technetamstelenvenen.nl.

Twee nieuwe branches op zesde 
editie Techniek Driedaagse

Regio - Van 10 tot en met 16 
september is er door vrijwilligers
van het Prinses Beatrix Spierfonds 
gecollecteerd in Uithoorn, De Kwakel 
en Amstelhoek. Samen hebben zij 
een prachtige opbrengst van
€ 7864,32 opgehaald voor weten-
schappelijk onderzoek naar spier-
ziekten. De inzet van vrijwilligers is 
onmisbaar. Zij maken het mede 
mogelijk dat het fonds in het 
komende jaar meer onderzoek
naar spierziekten kan �nancieren.

Collectant gemist?
Heeft u de collectant gemist,
maar wilt u toch nog een bijdrage 
overmaken? Ga naar www.prinses
beatrixspierfonds.nl/collectebus en 
doneer een bedrag naar keuze voor 
wetenschappelijk onderzoek naar 
spierziekten.

Voor meer informatie kunt u contact 
opnemen met Liesbeth Boutkam 
telefoon 06 - 3056 3920 of email:
l.boutkam@telfort.nl.

Prinses Beatrix Spierfonds bedankt

Regio - Wie o wie heeft enkele
uurtjes tijd in de week van maandag
30 oktober t/m zaterdag 4 november 
om onze circa 80 vrijwilligers te 
helpen met de jaarlijkse collecte in 
onze gemeentes? Met de opbrengst 
wordt een belangrijke bijdrage
geleverd aan wetenschappelijk
onderzoek om het lot van 1,2 miljoen 
diabeten te verbeteren! U wordt 
vooraf goed geïnformeerd, er is alle 
ruimte om eventuele vragen te stellen 
en u mag zelf bepalen welke dag(-en) 
u gaat collecteren binnen deze week. 
Uw hulp wordt absoluut gewaardeerd: 
dat geven de vele gevers aan de deur 
al aan! Is collecteren niets voor u, of u 
bent moeilijk ter been maar wilt u op 

een andere wijze iets betekenen voor 
uw diabetische medemens? Ook wijk-
hoofden zijn welkom (organiseren de 
collecte in de wijk), maandelijkse 
statiegeld activiteiten organiseren, 
onze Facebookpagina onderhouden 
en u kunt ook heel eenvoudig een 
‘digitale collectebus’ aanmaken, hoe? 
Zie Diabetescollecte.nl.
Meldt u svp aan bij: Pauline van der 
Does, telefoon 06 - 2879 8906 / mail: 
pauline.vanderdoes@online.nl of 
Marcel Rits, telefoon 06 - 4488 9932 / 
mail: mrits05@xs4all.nl.
U kunt zich ook persoonlijk aan-
melden op de vrijwilligersmarkt op 
dinsdag 10 oktober 19.00 - 21.00 uur 
in het Gemeentehuis Uithoorn.

Diabetes Fonds vraagt hulp!

Regio - Kat Smokey zat al 24 uur op 
het dak van een woning in de Van 
Ghentlaan en durfde over de natte 
en gladde dakpannen niet meer naar 
beneden. Het baasje nam als laatste 
redmiddel contact op met de Brand-
weer en niet veel later kwam de 
hoogwerker van de Brandweer
Mijdrecht de straat in rijden. Nadat ze 
de steunpoten hadden uitgezet ging 
de bemanning langzaam en heel 
behoedzaam naar Smokey toe die 
het op zijn beurt allemaal zat aan te 
kijken met een blik van ‘wat is dit nu 
allemaal weer?’ Maar toen de bak 
bijna bij hem was liep hij er zelfs een 
stukje naar toe en kon de bemanning 
hem vlot en veilig vangen en naar 
beneden brengen. Daar stond het 
baasje al klaar om Smokey mee naar 
huis te nemen. Die zal voor de schrik 
vast wat lekkers hebben gekregen. 

Bedankt bemanning van de hoog-
werker Brandweer Mijdrecht, het zijn 
jullie als vrijwilligers die op je vrije 
zaterdag in actie komen!

Kat in stromende regen op dak

 Foto’s: Jan Uithol.

Uithoorn - ‘Oekraïne; van grensland 
tot brandhaard’. Op vrijdagavond
29 september neemt Marc Jansen
– schrijver van het boek ‘Grensland, 
een geschiedenis van Oekraïne’ –
ons in het Kerkcafé mee langs de 
ontstaansgeschiedenis van Oekraïne. 
Het land dat in 1991 onafhankelijk 
werd, werd vaak in één adem 
genoemd (en bekeken) met de Sovjet-
Unie. Het bleef lang een land waarvan 
de meesten van ons maar heel weinig 
weten. Maar sinds Oekraïne negen 
jaar geleden op schokkende wijze
de voorpagina’s haalde met de uit de 
lucht geschoten vlucht MH17, is dit 
land meer en meer in de schijnwer-
pers gekomen. Met als beangstigend 
nieuw dieptepunt 24 februari 2022, 
toen Rusland Oekraïne binnenviel!
Er ging sindsdien geen dag voorbij dat 
Oekraïne niet de voorpagina’s haalde. 

Er kwamen stromen vluchtelingen
en ze werden veelal met open armen 
ontvangen, ook hier in Uithoorn! 
Oekraïne werd wereldnieuws en het 
werd van relatief onbekend land 
ineens een brandhaard! Een kataly-
sator van een snel veranderende 
wereldorde lijkt het wel.
Voor KerkCafé Uithoorn redenen 
genoeg om een avondlang stil
te staan bij Oekraïne. Wat is haar 
geschiedenis door de afgelopen 
eeuwen heen, wie zijn de Oekraïners, 
wat is de gedeelde geschiedenis wat 
haar tot volk maakt? Een avond dus 
waarin de aandacht meer uit zal gaan 
naar het land Oekraïne zelf, naar haar 
bevolking en haar cultuur dan naar
de oorlog die nu woedt! 
Marc Jansen schreef als Oost Europa 
deskundige het boek ‘Grensland’.
Hij was voorheen als historicus 
verbonden aan de Universiteit van 
Amsterdam. Op 29 september geeft 

KerkCafé hij in het KerkCafé een lezing n.a.v. 
van dit boek en geeft hij een kijk
op de ontstaansgeschiedenis van 
Oekraïne vanuit de historische 
ontwikkelingen uitmondend in de 
recente gebeurtenissen en de oorlog 
met Rusland.
We hopen veel belangstellenden te 
kunnen begroeten in dit eerste Kerk-
Café van het nieuwe seizoen. Natuur-
lijk ook een speciaal welkom aan de 
mensen uit Oekraïne die sinds maart 
2022 in Uithoorn wonen! Ze zijn ook 
via andere kanalen speciaal voor deze 
avond uitgenodigd.
KerkCafé: 29 september, over de 
ontstaansgeschiedenis van Oekraïne.
Locatie: De Schutse, De Merodelaan 1, 
Uithoorn. Aanvang: 20.00 uur (inloop 
vanaf 19.45 uur). De toegang is gratis. 
Wel vragen wij een vrijwillige bijdrage 
voor de onkosten en voor de instand-
houding van KerkCafé Uithoorn.
Info: www.pkn-uithoorn.nl/kerkcafe.
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LEZERSPOST

NK Tegelwippen in de gemeente Uithoorn:
tegels verplaatsen van voor naar achter het gemeentehuis? 
Al maanden verzet een aantal inwoners zich tegen de plannen van de 
gemeente om bomen te kappen naast het gemeentehuis, vooral omdat 
we zuinig moeten zijn op de broodnodige natuur en ons natuurgebied. 
Maar, gelukkig: ook de gemeente blijkt duurzaamheid in het vaandel te 
hebben! 30 september jl. stond het nl. paginagroot in de Nieuwe Meer-
bode, pagina 9: allerlei initiatieven van de gemeente in het kader van 
duurzaamheid. Een agenda, een aankondiging van het klimaatplein
op 4 november a.s., recht tegenover het gemeentehuis. En omdat het
NK Tegelwippen op 31 oktober “al bijna weer ten einde is”, kondigt de 
gemeente op de duurzaamheidspagina ook alvast aan “graag mee te 
willen doen met het NK Tegelwippen in 2024”. Want, aldus de gemeente: 
“Wanneer tegels worden vervangen door gras, bloemperken, bomen en 
geveltuinen, wordt Nederland klimaatbestendig”. En “het draagt bij aan 
de biodiversiteit” want “een stenen omgeving verhoogt de omgevings-
temperatuur”.
Indrukwekkend, toch? Zo’n initiatief, en dat recht tegenover het
gemeentehuis. Náást het gemeentehuis, zo’n 150 meter verderop,
ligt een natuurgebied, rond het Zijdelmeer. Hier kunnen ambtenaren,
die bovenstaande beleid tot uitvoering brengen, hun auto parkeren
en tijdens de lunch genieten van de mooie omgeving. Je zou denken:
“En iedereen leefde nog lang en gelukkig”, in een duurzame omgeving, 
de broodnodige verandering die nodig is om ook toekomstige generaties 
te laten genieten van iets groens en moois.
Echter, sprookjes bestaan dus echt niet. Want diezelfde gemeente – ja,
die gemeente die haar burgers oproept deel te nemen aan het NK Tegel-
wippen en faciliteert dat je je tegels op bepaalde punten kunt inleveren 
– gaat diezelfde tegels (�guurlijk dan) gebruiken om die bij hun parkeer-
plaats, 150 meter verderop, neer te leggen. Want (volgens een brief aan 
bewoners in juni 2023) “Er is onvoldoende parkeergelegenheid voor 
medewerkers en bezoekers van het gemeentehuis”. Ja, en dat dat ten 
koste van bomen, groen en struiken gaat – je weet wel, die voor dat 
klimaatbestendige Nederland – dat is niet meer dan logisch.
Tja, logisch? Of is het meer: NK Tegelwippen 2023 prima, maar “not in
my backyard” volgens de gemeente Uithoorn? Mij ontgaat alle logica, 
waarschijnlijk omdat ik een gewipte tegel voor mijn hoofd heb.
M. Sloothaak, Uithoorn.

NK Tegelwippen Uithoorn

Uithoorn - Elkaar ontmoeten, leren 
kennen, meedoen, plezier maken en 
elkaar – indien nodig – ondersteunen. 
Dat is het doel van de activiteiten 
van ‘Uithoorn voor Elkaar’. In oktober 
is er weer van alles te doen. De activi-
teiten op een rij:

Muzikale theatervoorstelling
‘Het wordt niets zonder jou’
met Hans de Booij en Sander van 
Leeuwen, zondag 1 oktober van 
15.30 - 16.45 uur in Wijkcentrum 
Bilderdijkhof.
Dit jaar verscheen het boek ‘Het 
wordt niets zonder jou’ over het 
leven van zanger Hans de Booij. 
Samen met schrijver Sander van 
Leeuwen gaat De Booij het theater 
in. Kom naar deze kwetsbare en 

tegelijk vrolijke voorstelling waar
het natuurlijk gaat over roem en 
succes, maar ook over pijnlijke
relaties, bijna-doodervaringen en 
eenzaamheidsgevoelens. 
De toegang is gratis, consumpties 
zijn voor eigen rekening. Aanmelden 
is verplicht en kan via 0297 - 567 209 
of bilderdijkhof@participe.nu.

Gespreksgroep voor naasten
van iemand met dementie
Maandag 2 oktober, 13.00 - 14.30 uur.
Het zorgen voor iemand met 
dementie brengt speci�eke 
problemen en vragen met zich mee. 
Deel je ervaring met anderen in
een vergelijkbare situatie en krijg 
antwoorden op je vragen van onze 
mantelzorgconsulent. Locatie: Wijk-

Activiteitenoverzicht
‘Uithoorn voor Elkaar’

centrum Bilderdijkhof, Bilderdijkhof 1. 
Bel voor meer informatie of 
aanmelden: 020 - 512 7250.

Aan tafel met... De Eetclub
Dinsdag 3 oktober, 18.00 - 20.00 uur.
De Eetclub gaat over de grens met 
wereldse gerechten! Samen eten met 
buurtgenoten, schuif gezellig aan en 
eet mee op dinsdag 3 oktober a.s. 
Aanmelden en betalen (€ 10,–): Wijk-
centrum Bilderdijkhof, Bilderdijkhof 1.

Workshop Dikke dames schilderen 
Dinsdag 3 oktober, 19.00 - 21.00 uur.
Een leuke creatieve workshop in de 
‘Week van de Ontmoeting’! De kosten 
bedragen € 12,50, inclusief mate-
rialen en een kopje ko�e/thee. 
Aanmelden en betalen kan bij het 
Wijkcentrum, Bilderdijkhof 1. 

Alzheimer Café: Rouwverwerking: 
Verdriet en verlies
Donderdag 5 oktober, 19.30 uur.
Gespreksleider Jos Heeremans 
spreekt met Caro Houtkoop, pastor 
en ethica bij Metakwaliteit, over 
rouwverwerking. Locatie: Wijk-
centrum Bilderdijkhof, Bilderdijkhof 1, 
Uithoorn. Aanmelden is niet nodig, 
inloop vanaf 19.00 uur.
Ook bij alle vaste activiteiten bent u 
van harte welkom. Kijk op de website 
voor het aanbod en eventuele
wijzigingen in het programma:
www.uithoornvoorelkaar.nu/agenda.
Of volg ons op Facebook:
@uithoornvoorelkaar en
@wijkcentrumBilderdijkhof.

Uithoorn - ‘Uithoorn voor Elkaar’ 
organiseert in samenwerking met de 
gemeente Uithoorn op dinsdag-
avond 10 oktober van 19.00 tot
21.00 uur een vrijwilligersmarkt in 
het gemeentehuis in Uithoorn.
Inwoners zijn van harte welkom om 
op deze avond langs te komen en 
vrijblijvend in gesprek te gaan met 
maar liefst 30 organisaties in 
Uithoorn en De Kwakel.
Meer informatie is te vinden op 
www.uithoornvoorelkaar.nu en

www.steunpuntvrijwilligerswerk
uithoorn.nl.
De organisaties vertellen op de vrij-
willigersmarkt waarom vrijwilligers-
werk bij hun organisatie leuk, 
boeiend of hard nodig is. Bezoekers 
ontvangen bij binnenkomst een 
informatieboekje, zodat zij gemak-
kelijk met een organisatie naar keuze 
in gesprek kunnen gaan.

Waardering
Vrijwilligers zijn van groot belang 

Opening vrijwilligersmarkt
in gemeentehuis Uithoorn

voor de samenleving. Ook voor vrij-
willigers zelf is vrijwilligerswerk dé 
manier om met andere mensen in 
contact te komen, actief te blijven
of ervaring op te doen. Bovendien is 
vrijwilligerswerk gewoon erg leuk en 
levert het veel op. Zoals voor Gerdie, 
die statushouders leert �etsen: 
“Die smile als het de eerste keer lukt! 
Dat is echt goud waard!”
Kijk voor meer info, waaronder een 
overzicht van aanwezige organisa-
ties, op: www.steunpuntvrijwilligers
werkuithoorn.nl of www.uithoorn
voorelkaar.nu of neem contact op
via 0297-230 280 / vrijwilligerswerk@
stdb.nl.

Uithoorn - Een dag voor Wereld 
Alzheimerdag (21 september)
schoof wethouder José de Robles 
aan bij de dagbesteding voor 
mensen met beginnende dementie 
in Wijkcentrum Bilderdijkhof. Hij 
dronk een kopje ko�e mee en ging 
met de aanwezigen in gesprek over 
allerlei onderwerpen.

Petje af
De Robles: “Mooi om te zien hoeveel 
plezier er beleefd wordt aan de acti-
viteiten die ze samen doen. En petje 
af voor ‘Uithoorn voor Elkaar’ die de 
activiteiten organiseert en begeleid. 
Ik vond het �jn om aan te schuiven. 

Ook om te laten zien dat mensen 
met dementie niet vergeten 
mogen worden.”
Het activiteitenprogramma is afge-
stemd op wat een ieder graag wil 
en kan, en bestaat uit verschillende 
activiteiten zoals geheugen-taal, 
muziek en creatieve activiteiten. 
Ook worden er kleine en grote 
uitstapjes georganiseerd.
De ontmoetingsgroep is iedere 
maandag, dinsdag, woensdag en 
vrijdag in Wijkcentrum Bilder-
dijkhof 1 in Uithoorn.
Kijk voor meer informatie op
www.uithoornvoorelkaar.nu
en zoek op ‘dagbesteding’.

Wethouder de Robles ‘Mensen met
dementie mogen niet vergeten worden’

Uithoorn - Ruud Stolte komt 
donderdag 5 oktober vertellen
over zijn �etsreis naar Santiago

de Compostela. In de maanden 
april/mei heeft hij de 2600 kilo-
meter lange tocht gemaakt en 

mooie ontmoetingen gehad.
De ko�e/thee staat klaar.
Start presentatie om 10.30 uur
in het Fort aan de Drecht,
Grevelingen 56, Uithoorn.

Fietstocht naar Santiago de Compostela

Vinkeveen - De Italiaanse avond
die basisschool de Schakel afgelopen 
vrijdag organiseerde om geld in te 
zamelen voor het nieuwe schoolplein 
is zeer geslaagd. De pizzabakkers 
toverden maar liefst 275 pizza’s
uit hun hete ovens, die veelal in de 
gezellig ingerichte ruimte van de 
school werden opgegeten. Glaasje 
fris of wijn erbij, Tiramisu na a�oop
of een ijsje: het ging er allemaal in
als koek.
Alle energie die de ruim 20 vrijwilli-
gers en talloze kinderen erin gestopt 
hebben is niet voor niets: het school-
plein moet een �inke opknapbeurt 
krijgen en daarvoor is veel geld 
nodig. Al eerder werd geld ingeza-
meld via o.a. een Schakel-Mee dag, 
maar er moest nog een gaatje 
gedicht worden. Speelinstrumenten 
op het plein zijn nu eenmaal kost-
baar. Inmiddels zijn de muntjes 
geteld, de ovens weer terug naar hun 
stal in Maartensdijk en de vrijwilligers 

hebben een extra uurtje geslapen 
afgelopen weekend. Het was het
allemaal waard: de actie heeft meer 
dan € 3.000,– opgebracht na aftrek 
van alle kosten. 

Op de schop
Geld dat goed wordt besteed, want 
in oktober gaat het plein al op de 
schop. Tegels spuiten, tegels wippen 
en dan komt de aannemer met zijn 
ploeg. De drainage wordt verbeterd, 
er worden heuveltjes gemaakt en er 
komt veel extra groen: het wordt 
prachtig. Als het plein bijna klaar is 
komen de speelinstrumenten. Met 
een beetje geluk kunnen de kinderen 
kort na de herfstvakantie het nieuwe 
plein in gebruik nemen. Spannend!
De Schakel dankt haar leveranciers 
en sponsors voor de mooie steun
die ontvangen is. We noemen: AH, 
Jumbo, PizzaHoutoven, Pizzeria 
Napels, Groentehal Kok, Poelier
de Haan, IJssalon Mijdrecht.

275 Pizza’s gebakken op de 
Schakel voor nieuw schoolplein
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Uithoorn - Voor zo’n twintig bewo-
ners uit de gemeente Uithoorn was 
Prinsjesdag 2023 een dag om nooit 
te vergeten. Zij mochten als burger-
deputatie deel uitmaken van het 
militair ceremonieel en onderdeel 
zijn van de ereafzetting tijdens de 
route van de glazen koets in Den 
Haag. De groep verzamelde zich bij 
het gemeentehuis voor de busreis 
en werd uitgezwaaid door wet-
houder José de Robles. Er heerste 
een verwachtingsvolle spanning. 
“Het lijkt wel of we op schoolreisje 
gaan”, riep iemand. Behalve de vijf 
leden van de scouting die hun eigen 
uniform droegen, kreeg iedereen in 
de bus een rood T-shirt van KDO 
uitgereikt, daar kwam wat commen-
taar op. “Van tevoren was gezegd 
dat we geen reclame-uitingen 
mochten dragen”, reageerde een 
vrouw op de tekst op de voorkant 
van het shirt. Begeleidster namens 
de gemeente Uithoorn Stasja Köhler 
legde uit dat er verwacht werd dat 
er eenheid van tenue was en dat het 
een tenue van een vereniging moest 
zijn. “KDO was de enige die ons de 
benodigde shirts kon garanderen.” 

Maar door de rode T-shirts viel de 
gemeente Uithoorn uiteindelijk 
goed op in de menigte en op tv.

Indrukwekkend moment
In het provinciehuis werden ook de 
andere burgerdeputaties uit Texel, 
Opmeer en Blaricum hartelijk 
ontvangen met ko�e en wat 
lekkers. Majoor Alexander Staal en 
majoor Peter van der Struijk legden 
nog een keer duidelijk uit wat er
van de deelnemers verwacht werd. 
Zo was een telefoon uit den boze, 
mocht er geen tas mee en kon er
de komende uren niet meer 
gegeten of geplast worden. Van
de mensen werd verwacht dat ze 
stevig zouden doorstappen en ruim 
drie uur gedisciplineerd konden 
wachten. “We kunnen dit maar
één keer goed doen”, zei hij streng. 
Daarna werd de groep van zo’n 
negentig burgers in rijen van vier 
opgesteld en tussen OVV korps Nati-
onale Reserve en het detachement 
Koninklijke Marine ingevoegd. Het 
moment dat de groep over de Korte 
Voorhout tussen de militairen en het 
publiek naar het aangewezen vak 

Onvergetelijke Prinsjesdag
voor Uithoorn

liep, werd achteraf door velen als 
het indrukwekkendste moment 
genoemd.

Prachtige locatie
De groep werd gesplitst en tegen-
over elkaar in twee rijen geplaatst. 
Ze stonden op een prachtige 
locatie, want daar kwam de Konink-
lijke stoet de hoek om. “Het wachten 
duurde niet eens zolang, want er 
gebeurde de hele tijd wel iets,” vond 
een deelnemer. Ook werd er onder-
ling veel gelachen, waardoor de tijd 
snel voorbij ging. Een ceremonie-
meester legde uit wie er allemaal 
langskwam. Na alle regimenten, 
vaandeldragers, pelotons, muziek-
korpsen en paarden kwamen de 
galaglasberline met daarin prinses 
Alexia, prins Constantijn en prinses 
Laurentien gevolgd door de glazen 
koets met koning Willem-Alexander, 
koningin Máxima en prinses Amalia. 
De Troonrede was via een scherm 
en luidsprekers te volgen, waarna 
de stoet in omgekeerde volgorde 
nogmaals langstrok en ook de 
groep weer richting het provincie-
huis marcheerde. Daar konden ze 
tijdens een goed verzorgde lunch 
met elkaar napraten over deze 
unieke belevenis. Commissaris
van de koning van Noord-Holland 
Arthur van Dijk was ook aanwezig. 
Hij sprak zijn verbazing uit dat 
mensen dit wilden doen met alle 
geldende strenge regels. Voor 
sommigen was het ook een reden 
om niet mee te gaan. Maar voor 
degenen die er wel bij waren, was 
het een onvergetelijke Prinsjesdag, 
want de kans dat de gemeente 
Uithoorn snel weer aan de beurt is, 
is zeer klein. Bij thuiskomst wachtte 
de groep nog een ontvangst met 
een hapje en een drankje door 
wethouder José de Robles in het 
gemeentehuis. 

Mijdrecht - De toekomst van Scou-
ting Jan van Speyk ziet er zonnig uit. 
Op de boerderij zijn negen zonne-
panelen geïnstalleerd en aange-
sloten door de Scouts zelf. Het heeft 
al meer dan 1000 kWh aan schone, 
groene energie opgewekt sinds de 
installatie begin juli.
Het zorgt ervoor dat de scouting-
groep een groot deel van het jaar-
lijkse energieverbruik aan de Ooster-

landweg compenseert. De Jan van 
Speyk heeft de zonnepanelen zelf 
bekostigd. Uiteraard hebben de 
Scouts een groen hart en zorgen ze 
ook op andere plekken in het club-
huis voor duurzame oplossingen 
zoals waterbesparende kranen en is 
alle TL-verlichting vervangen door 
LED. Meer weten over scouting of 
eens een kijkje komen nemen? Kijk 
eens op www.janvanspeykgroep.nl.

Scouts Jan van Speyk
leggen zelf zonnepanelen

Mijdrecht – Zaterdag worden
de deuren van modezaak Prego 
opnieuw geopend. Nieuwe eigenaar 
Christiaan van Neck maakt een 
nieuwe start onder dezelfde 
vertrouwde naam. “Door de sluiting 
van Prego mode was er in het dorp 
een winkel met kleding in het 
midden-hoog segment weggevallen. 
Dat wil ik nu weer terugbrengen.” 
Veel is hetzelfde gebleven, want aan 
een goedlopend concept kun je 
beter niets veranderen. “Ik wil dat 
klanten een vertrouwd gevoel 
krijgen als ze hier binnenkomen.” 
De collectie bestaat grotendeels uit 
dezelfde bekende merken. “Mensen 
kochten voorheen hun kleding van 
een bepaald merk en vragen aan mij 
of ik die ook wil gaan verkopen.” 
Heren kunnen onder andere terecht 
voor merken als Vanguard, Dstrezzed, 
Profuomo en broeken van North84 of 
Alberto. “We hebben een breed 
assortiment, van een mooi poloshirt 
tot een goed pak van Zuitable en 
Saint Steve. We zijn iets meer gericht 
op mannen, maar ook voor de 
vrouwen hebben we een mooi assor-
timent.”  Voor hen is er bijvoorbeeld 
kleding van de merken Summum, 
Pom Amsterdam, Rino & Pelle, 
broeken van Cambio en Para Mi
en de complete collectie van Studio 
Anneloes. Daarbij verkoopt Prego 
ook schoenen van Blackstone en 
accessoires voor een complete look. 
Er is een goede mix van comfortabel 
casual en zakelijk sjiek.

Modeshow
Christiaan woont in Mijdrecht en 
werkt al dertig jaar in de mode-
wereld. Hij importeerde dames-
kleding en schoenen uit Europa en 
verkocht dat aan detaillisten. “Toen 
kwam dit op mijn pad. De vorige 
huurders hebben hier tien jaar 
gezeten, voordat ze met pensioen 
gingen en eind december het licht 
uitgedaan hebben. Daarna heeft het 
pand lang leeggestaan, want de 
eigenaar zocht iemand die een 
toegevoegde waarde kon bieden 
voor het pand en het dorp. Het is een 
goed onderhouden monumentaal 
pand en het staat op de beste locatie 
van Mijdrecht.”

Alsjeblieft
Christiaan besloot de naam te 
behouden. “Het is een leuke naam. 
Prego betekent alsjeblieft in het
Italiaans. De naam staat goed op het 
pand.”
Zaterdag doet Prego ook mee met 
de gezellige modeshow voor de 
deur. Modellen zullen de nieuwe 
najaarscollectie laten zien, die 
meteen in de winkel aangeschaft kan 
worden. Christiaan van Neck nodigt 
iedereen uit om langs te komen. In 
het midden van de winkel staat een 
grote tafel waar klanten een goede 
kop ko�e kunnen drinken. 
“Zaterdag hebben we wat lekkers bij 
de ko�e en vanaf vier uur is er een 
aangeklede borrel om de heropening 
o�cieel te vieren.”

Feestelijke heropening Prego

Mijdrecht - Seniorenpartij krijgt 
steeds meer signalen van wandelaars 
die last hebben van �etsers, die over 
het voetpad rijden en soms zelfs 
gewond raken doordat �etsers en 
groepen wielrenners regelmatig ten 
onrechte gebruik maken van voet-
paden om hun route af te snijden.
Met name gebeurt dit in parken
zoals het Wickelhofpark en het 
Burgemeester Haitsmapark. Daar 
worden voetgangers steeds vaker 
geconfronteerd met snelle e-bikers, 
groepen wielrenners en jongelui met 

elektrische mountainbikes voorzien 
van dikke banden.
In het Wickelhofpark is de situatie 
heel onduidelijk. Bij de ene brug 
staat op het pad een plaatje van een 
�etser en bij het andere bruggetje 
staat een bord dat het hier een 
voetpad betreft. Zo wordt een 
gevaarlijke en onduidelijke situatie 
gecreëerd.
Seniorenpartij De Ronde Venen heeft 
hierover schriftelijke vragen gesteld 
aan het college, met de vraag of zij 
willen handhaven bij oneigenlijk 

Gevaarlijke situatie voor voet-
gangers in het Wickelhofpark 

gebruik van het voetpad en of zij 
maatregelen willen nemen om het 
veiliger te maken voor voetgangers 
door bepaalde voorzieningen aan te 
brengen, zodat het duidelijker wordt 
voor zowel �etser als voetganger.

Uithoorn - Boule Union Thamen 
moest zich in 2022 helaas terug-
trekken uit de NPC. Door blessures, 
werk en vakanties kon de wedstrijd-
commissie enkele speeldagen niet 
voldoen aan het minimum aantal 
spelers. Het zag er naar uit dat het 
voor de competitie 2023-2024 weer 
het geval zou zijn. De vereniging
OSB uit Bodegraven worstelde met 
hetzelfde probleem voor hun tweede 
team. Nu laat het competitieregle-
ment in de vijfde en zesde divisie 
combinatieteams van twee vereni-
ging toe. Beide verenigingen wisten 
elkaar te vinden en er werd inge-
schreven met een combiteam in de 
zesde divisie. Voor BUT een prima 

uitkomst. Ook, omdat de competitie 
in principe in een overdekte en 
verwarmde accommodatie gespeeld 
moet worden en OSB beschikt over 
een dergelijke accommodatie.
Na in juni een kennismaking 
wedstrijd georganiseerd te hebben, 
waarbij bleek dat de twee spelers-
groepen prima bij elkaar pasten ging 
op 23 september de editie 2023-2024 
van start.
Beide verenigingen leverden drie 
spelers en in de eerste speelronde, 
de doublettenronde, werd gekozen 
om drie mix equipes te vormen, die 
het op moesten nemen tegen het 
derde team van De Goede Worp uit 
Den Haag. Het was voor het combi-

Nationale Petanque Competitie team een ‘thuiswedstrijd’ want er 
werd in Bodegraven gespeeld. Deze 
doublettenronde werd met 2-1 
gewonnen door DGW. De tweede 
speelronde, de triplettenronde werd 
met 2-0 gewonnen. Met een 3-2 
voorsprong gingen de equipes de 
derde speelronde in. Al snel bleek 
dat een gelijk spel in ieder geval 
zeker was, want de doublette met 
twee spelers van BUT won hun partij 
en even later won ook de OSB-
equipe hun partij en werd de stand 
5-2. Het was nu aan de mix-doublette 
om de eindstand op 6-2 te brengen. 
Het werd een spannende strijd, maar 
er werd met 13-11 gewonnen. 
Daarmee kwam de eindstand op 5-3 
voor het combiteam. De volgende 
speeldag is 14 oktober in  Zoetermeer.
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Vinkeveen - Vanaf 2 oktober gaat
de gemeente De Ronde Venen 
beginnen met werkzaamheden
aan de Herenweg. Deze weg vereist 
dringend onderhoud en krijgt ook 
een nieuwe inrichting. Voorafgaand 
aan de werkzaamheden is er 
gesproken met bewoners en onder-
nemers om draagvlak te creëren. Het 
aannemersbedrijf AW Onderhoud uit 
Mijdrecht is verantwoordelijk voor 
deze werkzaamheden.

Onderhoudswerkzaamheden
Op de eerste plaats is de Herenweg 
toe aan onderhoud. De uitvoering
is diverse keren uitgesteld, rekening 
houdend met mogelijke werkzaam-
heden in het kader van het Centrum-
plan Vinkeveen. De gemeente wil het 
onderhoud aan deze weg echter niet 
langer uitstellen. De gemeente wil 
voor de komende jaren een veilige 
situatie creëren, de doorstroming 
verbeteren en overlast zo veel moge-

lijk voorkomen. De werkzaamheden 
bestaan uit het verwijderen van het 
bestaande asfalt van de rijbaan 
tussen de 5 en 10 cm diep en het 
vervangen door nieuw asfalt met een 
asfaltwapening voor extra sterkte.

Nieuwe inrichting
De gemeente ziet het uitvoeren van 
onderhoud ook als mogelijkheid om 
de verkeersveiligheid en de doorstro-
ming van het verkeer te verbeteren. 
De Herenweg wordt over de hele 
lengte 5,50 meter breed met �ets-
suggestiestroken van 1,5 meter 
breed. De snelheidslimiet wordt 
verlaagd naar 30 km/u. Er komen
negen nieuwe parkeerplaatsen waar 
er ruimte is, en op smalle plekken 
worden parkeerplaatsen verwijderd. 
Bovendien biedt de gemeente
20 nieuwe parkeerplaatsen aan op 
het terrein van de visboer. Naast de 
weg komen plantvakken met trot-
toirbanden, hekjes, en bloemrijke 

Werkzaamheden aan de 
Herenweg te Vinkeveen

beplanting. Daarnaast zorgen 
nieuwe kolken straks voor een
e�ciëntere afvoer van regenwater.

Draagvlak bij bewoners en 
ondernemers
Wethouder Vijselaar (mobiliteit): 
“Om draagvlak te creëren, zijn er 
voorafgaand aan de werkzaamheden 
gesprekken gevoerd met bewoners 
en ondernemers. Uit deze 
gesprekken is geconcludeerd dat
het merendeel van de bewoners
en ondernemers instemt met de 
plannen van de gemeente. Het 
verplaatsen van parkeerplaatsen 
naar het terrein nabij de vishandel 
was hierin het belangrijkst.
” Verder zijn naar aanleiding van de 
gesprekken enkele aanpassingen 
aan de plannen gedaan. Onder aan 
de streep komen er meer parkeer-
plaatsen bij dan dat er nu zijn. Ook 
komt er een parkeerregeling voor 
een aantal parkeerplaatsen nabij de 
kruising met de Baambrugse Zuwe. 
Tot slot wordt de huidige drempel 
verwijderd vanwege de trillingen
die deze veroorzaakt.

Bereikbaarheid tijdens
de werkzaamheden
Tijdens de werkzaamheden aan de 
weg tussen de N201 en de Baam-
brugse Zuwe zal er verkeersbegelei-
ding zijn, maar enige vertraging is 
onvermijdelijk. Gedurende het 
verwijderen en aanbrengen van 
nieuw asfalt wordt de weg tijdelijk 
volledig afgesloten. De aannemer zal 
gedupeerden hierover later verdere 
details verstrekken. Uiteraard zijn
de nooddiensten op de hoogte 
gebracht om in geval van nood
snel ter plaatse te kunnen zijn.

Mijdrecht - Het is druk op een 
normale doordeweekse dag bij Koek, 
juwelier en goudsmederij. Klanten 
weten de zaak in de Dorpsstraat
goed te vinden. Ze kopen een 
horloge, laten hun ring maken
of verkopen hun oude sieraden. 
“Iedereen kan hier binnenlopen.
We zijn een laagdrempelige winkel. 
We verkopen een basiscollectie 
sieraden vanaf ongeveer vijftig euro. 
Daarbovenop zijn we gespecialiseerd 
in goud en echte juwelen.”
In glazen vitrines liggen de sieraden
te schitteren zoals klassieke oorbellen, 
diamanten kettinghangers en stijlvolle 
armbanden. Ook zijn er meer mode-
gevoelige sieraden van het merk 
Coeur de Lion. “Die sieradenlijn is
een feestje om te zien”, vindt Ed.
“We verkopen ook vintage en antieke 
juwelen”, wijst hij op een vitrine vol 
ringen met stenen zoals oma die 
droeg. “Sommigen zijn van voor 1900.” 

Verder ligt er een mooie collectie 
horloges van merken als Edox, Swiss 
Military en Festina. “We maken de 
band op maat en geven een levens-
lange garantie op de batterij.”
Service en vakmanschap zijn
belangrijke pijlers voor de juwelier.

Juwelenmakelaar
“Mensen kunnen hier terecht voor 
reparaties en restauraties. Ook
maken we sieraden in opdracht.
Ik ben goudsmid in hart en nieren.
We kunnen goed met onze handen 
werken, dat is onze kracht. We werken 
hier met vijf personen en drie van de 
medewerkers zijn goudsmid.”
Naast de verkoop van bestaande 
sieraden komen mensen dagelijks 
langs om hun kostbaarheden in te 
brengen. “De prijs van goud is nu erg 
hoog. We geven er een goede prijs 
voor en nemen het in om te herge-
bruiken. Maar soms word ik er letterlijk 

Unieke sieraden bij
Juwelier en Goudsmid Koek

onpasselijk van om iets moois kapot 
te maken. Sommige dingen zijn 
gewoon te mooi om te slopen. 
Daarom hebben we de Juwelen-
makelaar opgezet als bemiddelaar 
tussen de verkoper en koper. Nadat 
het sieraad is beoordeeld, zodat we 
zeker weten dat het van goede kwali-
teit is, verkopen we het tweedehands.”

Trouwringen
Koek is een begrip in de omgeving als 
het gaat om trouwringen. Voordat Ed 
de winkel begon, maakte hij trouw-
ringen voor juweliers. “Ik heb een 
mooie klantenkring opgebouwd. 
Bijna honderd juweliers verkopen 
mijn merk Dora trouwringen.” 
Beneden de winkel is een showroom 
waar een zeer ruime collectie te 
bezichtigen is. Het is ook mogelijk
om met eigen inbreng te komen. 
“Elke ring is custommade. Ik denk dat 
er heel wat mensen rondlopen met 
een ring die door mij gemaakt is.
Je kunt er daarna nog verder op 
bouwen. Er zijn mensen die er na de 
geboorte van hun kind een diamantje 
bij willen zetten, alles kan.” 
De naam Koek is niet onbekend in 
Mijdrecht. “Mijn ouders hebben
65 jaar een juwelierszaak gehad aan 
de overkant. Mijn vader was diamant-
slijper. Ik ben onder de werkbank 
opgegroeid, dus het vak is mij met de 
paplepel in gegoten. Anderhalf jaar 
geleden ging de vorige eigenaar met 
pensioen en vroeg of ik interesse
had om zijn zaak over te nemen.
Nu ben ik blij dat Koek weer terug is
in Mijdrecht.” 
Koek, juwelier en goudsmederij, is te 
vinden op Dorpsstraat 36 en geopend 
van dinsdag tot en met zaterdag van 
tien tot vijf uur.

De Ronde Venen - De gemeente-
raad heeft donderdagavond inge-
stemd met de aankoop van enkele 
legakkers bij ’t Meertje in Vinkeveen, 
ten zuiden van Achterbos en ten 
westen van de Herenweg. Het gaat 
om een oppervlakte van bijna tien 
hectare. In de toekomst wil de 
gemeente het gebied gebruiken 
voor natuurcompensatie. Met de 
aankoop is een investeringsbudget 
van bijna 700.000 euro gemoeid. 
Alleen de fractie van het CDA 
stemde tegen het raadsvoorstel.

Ontwijkende antwoorden
Het CDA uitte bezwaar tegen
de handelwijze van het college.
Omwonenden met agrarische 
bedrijven bleken niet te zijn geïnfor-
meerd, terwijl omzetting van de 
legakkers naar natuurbestemming 
in de toekomst gevolgen zou 
kunnen hebben voor de bedrijfs-
voering van omliggende bedrijven. 
Bovendien vond het CDA de eerder 
verstrekte informatie aan de raad 
schimmig en onvolledig. Porte-
feuillehouder Huib Zevenhuizen, 
wethouder namens Ronde Venen 
Belang, gaf aan geen schadeclaims 
te verwachten en weigerde meer-
malen – namens het hele college –  
concreet antwoord te geven op 
vragen over de inhoud van het 
overleg met de provincie en de 
status daarvan.

Legalisatie op grote schaal?
De gemeente is al geruime tijd 
bezig met het opstellen van een 
nieuw bestemmingsplan voor de 
Vinkeveense plassen. Daarin wordt 
de mogelijkheid opgenomen om 
bouw- en gebruiksmogelijkheden
in het plassengebied te verruimen. 
Over een reeks van jaren is al veel 
illegale bebouwing op de Vinke-
veense plassen geconstateerd. 
Hoewel de gemeente al jarenlang 
handhavend had kunnen optreden, 
kan vastgesteld worden dat het 
college van b. en w. daartoe
nauwelijks bereid is geweest.
Het ziet er naar uit dat het nieuwe 
bestemmingsplan veel ruimte gaat 
bieden voor legalisatie van eerder 
gepleegde, illegale praktijken, zoals 
bebouwing op legakkers zonder 
vergunning.

Natuurcompensatie nodig
Als voorwaarde om mee te werken 
aan goedkeuring van het nieuwe 
bestemmingsplan, stelt de provincie 
Utrecht dat er in de directe om-
geving van de Vinkeveense plassen 
kwantitatieve en kwalitatieve 
natuurcompensatie moet worden 
gerealiseerd. Dat moet langdurige 
geborgd worden en volgens het 
college zou alleen mogelijk zijn als 
die gronden in eigendom zijn van 
de gemeente. Overigens wil de 
gemeente nog meer grond in het 
gebied aankopen. In het raads-
voorstel wordt gemeld dat met 

meerdere eigenaren in het gebied
’t Meertje is gesproken. “Met drie 
eigenaren zijn we tot overeen-
stemming gekomen om gronden 
aan te kopen. Met een andere
eigenaar zijn we nog in overleg.”

Elk jaar beheerkosten
Goedkeuring van het raadsvoorstel 
betekent dat – naast het inves-
teringsbudget van bijna 700.000 
euro – er bovendien 20.000 euro 
uitgegeven gaat worden aan het 
opstellen van een natuurinrichtings-
plan voor de betre�ende gronden. 
Ook zal jaarlijks 24.000 nodig zijn 
voor het betalen van zogeheten 
‘beheerkosten’. Wat precies bedoeld 
wordt met de door de provincie 
vereist ‘kwalitatieve compensatie’, 
werd niet duidelijk. Wel zouden de 
gronden aangekocht moeten zijn, 
voorafgaande aan de goedkeuring 
van het nieuwe bestemmingsplan. 
Alleen dan zou de provincie tege-
moet willen komen aan de wens 
van het college om de bouw- en 
gebruiksmogelijkheden in het 
nieuwe bestemmingsplan
‘Vinkeveense plassen’ te verruimen.

Haastige spoed verzwegen
Op grond van de Gemeentewet
kon het college de legakkers pas 
aankopen nadat de raad in de
gelegenheid was gesteld om 
wensen en bedenkingen ter kennis 
van het college te brengen én pas 
nadat de raad het investerings-
budget beschikbaar had gesteld. 
CDA-raadslid Rouwenhorst opperde 
dat het wel eens zo zou kunnen zijn 
dat het college heel goed en de raad 
helemaal niet op de hoogte was dat 
de aankoop nog op dezelfde dag als 
de raadsvergadering ‘rond’ moest 
zijn. Met zichtbare tegenzin werd 
het college gedwongen de juistheid 
van die veronderstelling toe te 
geven. Kortom, het college bleek 
helemaal geen zin te hebben in 
mogelijke bedenkingen vanuit de 
gemeenteraad.

Zak met geld
Volgens het college ligt de aankoop 
van de legakkers in lijn met de 
bestedingsrichting van de te 
ontvangen bijdrage voor natuur-
ontwikkeling, klimaatadaptatie en 
recreatie, zoals overeengekomen
in het onderhandelingsakkoord 
‘Maricken 2’. Eerder werd in de raad 
aangegeven dat ook de nieuwe 
doorvaart bij ‘De Heul’ in Vinkeveen 
daaruit ge�nancierd zou worden.
De aankoop van genoemde leg-
akkers, evenals de uitgave van 
daaraan gekoppelde – en deels nog 
onbekende – kosten is door een 
raadsmeerderheid goedgekeurd.
In de toekomst zal duidelijk worden 
of dat ook het geval is met het 
toekomstige bestemmingsplan. 
Deze bestemmingsplanwijziging
zal waarschijnlijk plaatsvinden in 
het eerste kwartaal van 2024.

Gemeente betaalt 700.000 euro 
voor legakkers

Vinkeveen - Vrijdagmiddag
29 september, 27 oktober,
24 november en 22 december 
organiseren Koos en Wim weer 
gezellige klaverjasmiddagen in
Dorpshuis de Boei Kerklaan 32

in Vinkeveen. De grote zaal is open 
vanaf 13.00 uur en het kaarten 
begint om 13.30 uur precies. Er zijn 
weer mooie prijzen en gezelligheid 
staat voorop, dus voor iedere 
kaarter van harte aanbevolen.

Kaarten in Dorpshuis de Boei
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Nieuw is deze vorm van personeels-
werving niet. Al in 2006 begonnen 
bedrijven elders in Europa met het 
bieden van sollicitatievergoedingen. 
Zo werd destijds onder meer door 
een rekruteringsbureau in het Belgi-
sche Genk al een vergoeding uitge-
keerd van 1 euro voor elke minuut 
dat het sollicitatiegesprek duurde. 
Wanneer een kandidaat de sollicita-
tiecommissie zodanig wist te boeien 

dat het gesprek een uur duurde, kon 
diegene dus in elk geval een bedrag 
van 60 euro incasseren. Het uitkeren 
van dat bedrag werd door het bedrijf 
gezien als een blijk van waardering 
voor de sollicitant, die zijn vrije tijd 
opo� ert om op gesprek te komen. 
Een ICT-dienstverlener maakte 
gebruik van dezelfde constructie bij 
het werven van Poolse werknemers 
voor het uitvoeren van ICT-projecten 

Wordt betaald solliciteren de nieuwe 
standaard voor werkzoekenden?

Als werkzoekende heb je tegenwoordig heel wat kansen. 
Doordat steeds meer bedrijven kampen met 
personeelstekorten, worden ondernemers steeds creatiever 
om mensen aan zich te kunnen binden. Bonussen voor het 
aanbrengen van een nieuwe collega kenden we al langer, maar 
nu is er ook betaald solliciteren. Een kozijnbedrijf uit West-
Friesland claimt de landelijke primeur te hebben van deze 
nieuwe wervingscampagne. Het bedrijf geeft iedereen die een 
uitnodiging voor een sollicitatiegesprek ontvangt sowieso 250 
euro, ongeacht of men wel of niet wordt aangenomen.

in Nederland. Toch is er een duidelijk 
verschil met de nieuwe vorm van 
betaald solliciteren. Op de eerste 
plaats was de vergoeding van 1 euro 
per minuut weliswaar alleszins billijk 
te noemen, maar staat die wel in 
schril contrast met het bedrag van 
250 euro dat kozijnmonteurs nu 
tegemoet kunnen zien als ze betaald 
gaan solliciteren. Daar komt nog bij 
dat het bedrag al bij voorbaat vast-
staat, ongeacht de duur van het 
sollicitatiegesprek.

Met je handen werken
Met name in de technische sector 
zullen de komende jaren naar 
verwachting veel bedrijven kampen 
met structurele personeelstekorten. 
De oorzaak hiervan ligt overigens 
niet alleen in het feit dat ons land in 
rap tempo aan het vergrijzen is. 

Weliswaar zwaaien in de komende 
jaren veel personeelsleden af omdat 
ze de pensioengerechtigde leeftijd 
bereiken, maar ook zijn er steeds 
minder jonge vakkrachten beschik-
baar voor een baan in loondienst. Dat 
komt doordat ze er steeds vaker voor 
kiezen om voor zichzelf te beginnen 
of omdat ze op zoek gaan naar een 
baan in het buitenland. Een grote 
landelijk opererende uitzendorgani-
satie speelt hier momenteel slim op 
in, door mensen via een radiocam-
pagne te motiveren om te gaan 
werken met je handen. In een recla-
mespotje wijst het bedrijf erop dat 
steeds meer taken door computers 
worden uitgevoerd, maar dat een 
computer geen kind kan opvangen of 
een zonnepaneel kan monteren.

Lokkertjes
Omdat een monteur tegenwoordig 
de banen vrij letterlijk voor het 
oprapen heeft, is het voor onderne-
mers zaak om de concurrent een slag 
voor te zijn. Het betaald solliciteren is 
daarbij natuurlijk een sterke troef. 

Maar ook in andere beroepsgroepen 
zie je steeds meer creatieve 
methodes om de gunst van de sollici-
tant te winnen. Het aanbieden van 
gratis studiemogelijkheden is allang 
geen noviteit meer. Ook zijn er al 
heel wat bedrijven die een chau� eur-
sopleiding graag vergoeden, als ze 
daar een goede chau� eur aan over-
houden. Zelfs pizzabezorgers kunnen 
tegenwoordig al een gratis brom-
� etsrijbewijs scoren door zich aan 
deze bijbaan te committeren. Een 
slimme zet, want met name jongeren 
hebben vaak een beperkt budget en 
zijn natuurlijk erg blij als een werk-
gever de examenkosten voor zijn 
rekening wil nemen. En wat te 
denken van een gratis vakantie bij 
het ondertekenen van een arbeids-
overeenkomst? Eerst lekker op 
vakantie, zodat je daarna uitgerust 
aan de slag kunt gaan in je nieuwe 
baan. De verwachting is dat we in de 
komende jaren nog wel meer stunts 
zullen tegenkomen van bedrijven, 
die wanhopig op zoek zijn naar de 
juiste medewerkers.
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RICK FM
• Donderdag 19.00 - 21.00 uur is de aller-
laatste uitzending van het programma 
‘Soul� les’. DJ Funk-O-Nots neemt na
25 jaar afscheid van Rick FM met zijn 
programma vol soul, funk en disco.
• Sportweekend op Rick FM. Met o.a.
op zaterdag en zondag: voetbal voor- en nabeschouwingen en live- 
verslagen. Interviews over hockey, honkbal, softbal en andere sporten.

Rick FM weekoverzicht Radio programma’s:
Maandag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek

06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland 
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
18:00 - Blikopener, Muziek & Info (1x in de twee weken) 
19:00 - Amstelland Top 30, Muziekprogramma
21:00 - Pop Reünie, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Dinsdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
18:00 - VR Music, Muziekprogramma
19:00 - Reggae Festival, Muziekprogramma
21:00 - Laterrr!, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Woensdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
18:00 - Uit de Kunst, Cultuurprogramma (H)
19:00 - Goedenavond Amstelland, Muziekprogramma
21:00 - Amstelland Op Weg Naar Morgen, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Donderdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
18:00 - Door de Mangel, Talkshow i.s.m. Radio Aalsmeer
19:00 - Soul� les, Muziekprogramma
21:00 - Happy Hour, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Vrijdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Historische Top 40, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
15:00 - Amstelland Top 30, Muziekprogramma (H)
17:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
19:00 - Moes draait door, Muziekprogramma
21:00 - Pre Party, Muziekprogramma
22:00 - Apenkooien, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Zaterdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek 
07:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziekprogramma 
10:00 - Hit Museum, Muziekprogramma
12:00 - Terug Blikken, Muziekprogramma 
14:00 - Wie kent Sjors, Muziekprogramma
16:00 - Het tussendoortje, Muziekprogramma
18:00 - 60’s en 70’s, Muziekprogramma
20:00 - The Connection I Feel Free, Muziekprogramma 
22:00 - Tracks, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Zondag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek 
07:00 - Goedemorgen Amstelland, Non-Stop Muziek
09:00 - The Good Guys, Muziekprogramma
10:00 - Uit de Kunst, Cultuurprogramma
11:00 - Sport & Co, Sport & verenigingsnieuws
13:00 - Rood Wit Blauw, NL Muziekprogramma
14:00 - Het Tussendoortje, Live Sportprogramma
17:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
19:00 - Country Roads, Muziekprogramma
20:00 - Nerdalert, Muziekprogramma
22:00 - ‘t Marjolijstje, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Complete programma informatie en actueel nieuws over de programma’s 
met o.a. interviews en gasten op de website www.rickfm.nl, Facebook en 
Twitter. De radioprogramma’s zijn 14 dagen na de uitzending ook terug te 
luisteren via uitzending gemist; https://www.rickfm.nl/radiogemist/overzicht

Uithoorn - Waarom zou je eigenlijk 
lid worden van een fotokring, vragen 
mensen weleens. Je kunt toch foto’s 
maken en er zélf van genieten? 
Jazeker! Maar het is toch leuk en leer-
zaam als je jouw werk aan anderen 
kunt laten zien en er positieve feed-
back op krijgt? Als je met anderen 
kunt praten over de opbouw van het 
beeld, het gebruik van licht, lenzen, 
standpunt en dergelijke?
Dat is precies wat de Fotokring 
Uithoorn biedt. De leden bespreken 
foto’s met elkaar, waardoor zij beter 
leren kijken, betere composities 
leren maken en dus tevredener zijn 
over het resultaat. Je tilt je foto 
immers van ‘kiekje’ naar mooie plaat 
als je weet waar je op moet letten.
De Fotokring is echter geen cursus! 
Je leert gaandeweg door te kijken,
te luisteren naar besprekingen van 
eigen en andermans foto’s, door te 
fotograferen en te durven tonen van 
het resultaat. De Fotokring Uithoorn 
biedt naast inhoudelijk goede 
besprekingen van foto’s ook inspi-
ratie dankzij de veelzijdigheid van de 
leden, die zowel bij themagebonden 
als vrije onderwerpen een zeer 
uiteenlopende invulling eraan 
geven.
De Fotokring heeft momenteel
een kleine 25 leden die qua niveau 
verschillen van semi-professioneel 

tot amateurfotograaf die een leuke 
kijk op fotograferen heeft. De sfeer
is ontspannen, ook al zijn er foto-
competities.
Het nieuwe seizoen is in september 
weer gestart. Dit jaar heeft de Foto-
kring een uitdagend programma 
met veel diversiteit. Er zijn ver-
schillende thema’s voor kring-
wedstrijden, waarbij de leden ieder 
een foto meenemen die onderling 
besproken wordt. De mooiste wordt 
verkozen tot foto van de maand. Er 
zijn meerdere uitstapjes waarbij de 
leden samen naar dezelfde plek gaan 
om te fotograferen, wat zowel leer-
zaam als gezellig is. Er wordt 
aandacht besteed aan technische 
zaken zoals het gebruik van lenzen 
en perspectief. Leden kunnen vier-
maal per jaar foto’s naar de Afdeling 
Kennemerland sturen, waar een 
externe jury deze beoordeelt.
Ook is ervoor gekozen om een club-
mentoraat te volgen. De landelijke 
Fotobond , waarbij de Fotokring 
Uithoorn is aangesloten, biedt deze 
mogelijkheid. Professioneel fotograaf 
Armando Jongejan zal de leden dit 
seizoen begeleiden door gezamen-
lijk met één thema aan de slag te 
gaan waarbij persoonlijke verdieping 
centraal staat. De eerste avond
van dit clubmentoraat is dinsdag
10 oktober.

Lid van Fotokring Uithoorn 
worden? Ja, leuk!

Foto is van Astrid Zijlstra. Zij won het 
jaarklassement met deze foto van het 
jaar 2022-2023.

Ben je benieuwd naar de Fotorking 
Uithoorn? Kijk dan op www.
fotokringuithoorn.nl. Daar vind je het 
programma en fotogalerijen van de 
leden. Kom dan gerust een kijkje 
nemen. De Fotokring heeft elke twee 
weken op dinsdag om 20.00 uur een 
kringavond in de Bilderdijkhof te 
Uithoorn. 10 oktober zou hiervoor 
een mooie gelegenheid zijn. Stuur 
van tevoren een mail naar info@
fotokringuithoorn.nl.

Uithoorn - Op de Zijdelweg wemelt 
het van de verkeersborden en veel 
daarvan zijn niet meer van toepas-
sing. De borden zijn gewoon nog 
niet weggehaald na werkzaamheden, 
maar die veelheid van borden geeft 
toch wel wat verwarring. Zo staat er 
een bord dat de automobilist dertig 
kilometer per uur moet gaan rijden 
vanwege werk in uitvoering, maar 
nog geen twee meter verderop staat 

er een bord einde maximale snelheid 
van dertig kilometer per uur. Bij het 
tankstation staat nog het bord dat
de rechterweghelft is afgesloten 
vanwege de verhoging van de weg 
voor de tram, maar die afzetting is 
allang opgeheven. Daarmee kan ook 
het bord situatie gewijzigd wel weer 
worden ingepakt. Een stukje daarna 
staat een waarschuwingsbord voor 
verkeersregelaar, maar de verkeers-

Veelheid verkeersborden

lichten werken gewoon en er zijn 
geen verkeersregelaars te aanwezig. 
Door een geel verkeersbord lijkt de 
afslag naar de Willem Klooslaan nog 
afgesloten te zijn, maar ook daar zijn 
de werkzaamheden al lang klaar en
is de weg weer open. Een soortgelijk 
geel bord met pijlen voor afgesloten 
afslagen lijkt helemaal nergens op te 
slaan. Na de afsluiting dit weekend 
van een gedeelte van de N201 
stonden er omleidingsborden met
de letters BAD, wat een grappige 
combinatie vormden, maar die zijn 
inmiddels wel weer weggehaald.

Uithoorn - Een bekend fenomeen in 
de topsport: talentdagen. Tijdens 
‘cybersecurity-maand’ oktober 
worden ook talentdagen georgani-
seerd in de IT-sector. Op 14 oktober 
bijvoorbeeld vindt in Amsterdam-
Zuidoost voor het eerst het
‘re_B00TCMP’ plaats, een evenement 
speciaal voor IT-talenten tussen de 
12 en 25 jaar uit onze regio.
‘re_B00TCMP’ is een samenwerking 
tussen gemeenten, politie, scholen 
en IT-organisaties. Het doel van
‘re_B00TCMP’ is om de IT-talenten 
van de toekomst te helpen hun skills 
verder te ontwikkelen én hun digitale 
veiligheids-bewustzijn te vergroten. 
Het idee is overgewaaid uit Engeland.

‘re_B00TCMP’ biedt jongeren ener-
zijds extra kansen op de IT-arbeids-
markt doordat zij direct in contact te 
komen met het werkveld. Anderzijds 
is er ruimte om jongeren bekend te 
maken met online-grenzen en hen 
ervoor te behoeden de soms dunne 
grenzen te overschrijden. Jongeren 
krijgen de kans om hun technische 
vaardigheden te ontwikkelen en 
creatieve oplossingen te vinden voor 
complexe digitale vraagstukken, wat 
hen waardevolle expertise oplevert 
in een steeds digitaler wordende 
wereld. Naast het talentprogramma 
voor de jongeren met bijzondere 
IT-skills, is er ook een apart 
programma voor ouders/verzorgers 

Dagje Amsterdam
voor jonge IT-talenten

en docenten. Want omgaan met 
talent vraagt ook van de omgeving 
een nieuwe set aan vaardigheden. 
Daarin wordt ondersteuning 
geboden.

Kraak de game
Op het evenement kunnen de 
jongeren trainingen volgen over 
cybersecurity, ethisch hacken en
de gaming industrie. Ook kunnen zij 
meedoen aan digitale challenges en 
een sessie ‘Gamen met de politie’.
Om een uitnodiging voor
‘re_B00TCMP’ te bemachtigen, moet 
je de toelatingsgame kunnen kraken. 
Met het kraken van de game toon
je je IT-talent. Lukt dat, dan ontvang 
je je ‘re_B00TCMP’-uitnodiging. 
Je vindt de game en alle
informatie op de website:
https://re-b00tcmp.nl.
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Uithoorn - Zaterdag streden de beste 
junioren teams om de nationale titel 
voor teams. In Apeldoorn streden de 
meisjes junioren D van AKU, in de
A-poule met de beste 12 ploegen van 
Nederland. In Amsterdam, waar de
D-�nale werd georganiseerd, gingen 
de C-junioren ploegen de strijd aan 
om de plaats 36 t/m 48.
Na de vlaggenparade, waar alle 
geplaatste teams werden voorge-
steld, begonnen alle poules met de 
estafette. Een spannend begin van
de dag waar teamwork, snelheid en 
de juiste timing van belang zijn.
Alle teams van AKU hadden veel 
geoefend op de wissels en dit lieten 
ze in de �nale zien door drie goede 
races neer te zetten.

Apeldoorn
In Apeldoorn kende de atletes een 
goede dag waar vooral de verschillen 
tussen de plaatsen 4 en 10 erg dicht 
bij elkaar lagen. Maud van Kessel 
scoorde heel veel punten op de 600 
meter door van kop af aan de leiding 
te nemen in haar serie en haar race 
winnend af te sluiten in een nieuw pr. 
Joy van Dijk verbaasde zichzelf met 
een mooi pr bij het hoogspringen
en Suus Hogenboom, de nummer 5
van Nederland bij het speerwerpen 
behaalde veel punten voor het team 
bij het speerwerpen. Naomi Keteku 
zorgde voor een goed resultaat bij 
het kogelstoten en stootte net onder 
haar pr. Amara Blondeau en Bregje 
Veerhuis stonden beide helaas niet 
volledig �t aan de start en kwamen 
hierdoor niet in de buurt van hun 
toptijden, maar zorgde met de esta-
fette (samen met Maud en Jonne)
wel voor een sterke race. Emmanuella 
Amani, Nederlands kampioen hoog-

springen scoorde weer goed met een 
hoogte van 1.60 meter en Jonne van 
Diemen liep erg sterk op de 60 meter 
horden en �nishte in een nieuw pr. 
Nynke Veen liet weer zien bij de 
snelste Nederlandse hordeloopsters 
te horen en zorgde voor veel punten 
op de 60 meter horden.
De meiden junioren D zijn na een 
mooie en succesvolle dag als 
negende van Nederland geëindigd, 
een klassering waar de meiden 
ontzettend trots op mogen zijn.

Amsterdam
Bij av Feniks in Amsterdam stonden 
de jongens en meisjes junioren C 
klaar voor hun D-�nale. Kyan Valentijn
steeg in Amsterdam ver boven zich-
zelf uit door bij het verspringen een 
afstand te springen van 5.13 meter. 
Christiaan Penning zorgde voor
een geweldig resultaat bij het kogel-
stoten, door 30 cm verder te stoten 
dan zijn pr. Nick Wahlen behaalde bij 
het kogelstoten en speerwerpen een 
mooi persoonlijk record. Mark Westra 

AKU junioren succesvol
tijdens landelijke finale

stond helaas fysiek niet volledig �t 
aan de start, maar behaalde op de 
300 meter horden, de 800 meter en 
het speerwerpen erg veel punten 
voor de ploeg. Robin van Montfoort 
liep een mooie race op de 300 meter 
horden en kwam in 49.86 seconden 
over de �nish. Jonne van Schaarden-
burg zorgde voor een persoonlijk 
succes door een pr op de 800 meter 
te lopen. Florian Faber behaalde heel 
veel punten voor zijn team bij het 
hoogspringen door over een hoogte 
van 1.60 meter te springen. De 
jongens eindigde na een succesvolle 
dag met veel persoonlijke records als 
vijfde in de D �nale.

Meisjes
Bij de meisjes junioren C liep Fleur 
Hofmijster de 800 meter, 300 meter 
horden en de 150 meter. Fleur won 
de 150 en 800 meter behaalde 
hiermee erg veel punten voor haar 
team. Cato van Baijonen en Marlou 
Smorenburg zorgden voor snelle 
tijden op de 150 meter. Beide meiden 
kwamen in een mooi persoonlijk 
record over de streep. Elin van Dijken 
liep op de 300 meter horden een erg 
goede race en �nishte in een tijd van 
58,19 seconden. Tess van Dijk stond 
naar het discuswerpen en het 
verspringen ook aan de start op
de 800 meter en liep hier een mooi 
persoonlijk record. Laura van Luinen 
kwam bij het verspringen erg dicht in 
de buurt van haar persoonlijk record. 
Laura zorgde met een sprong van 
4.01 meter voor de teampunten.
De meiden eindigde in Amsterdam 
op een knappe negende plaats wat 
een goede motivatie is voor volgend 
atletiekseizoen.

Uithoorn - Bij atletiekvereniging AKU 
zijn wekelijks meer dan 200 pupillen 
en junioren actief op de atletiekbaan 
op sportpark Randhoorn en we zien 
vooral dat iedereen heel veel plezier 
beleeft aan alle onderdelen die
atletiek te bieden heeft: sprinten, 

hordenlopen, balwerpen, kogel-
stoten, hoog- en verspringen, lange 
afstand lopen. Meer dan 20 jonge 
trainers staan op de trainings-
avonden klaar om iedereen in
een goede sfeer te begeleiden en 
deskundige trainingen te geven.

Kom kijken bij de club-
kampioenschappen van AKU

Goede resultaten AKU-atleten
Deze trainingen werpen bij wed-
strijden steeds meer vruchten af.
In de afgelopen weken waren veel 
pupillen en junioren actief bij de 
Nederlandse en Noord-Hollandse 
kampioenschappen en zij 
behaalden veel ereprijzen. Maar
er waren veel meer atleten die niet 
in de prijzen vielen maar wel hun 
persoonlijke records verbeterden
en daarom volop genoten van de 
wedstrijden.

Clubkampioenschappen
Zondag 1 oktober vinden op de
atletiekbaan van AKU de jaarlijkse 
clubkampioenschappen plaats en 
daar doen vrijwel alle pupillen en 
junioren aan mee. Iedereen is 
welkom om te zien hoe de jonge 
atleten op de verschillende atletiek-
onderdelen presteren.
De eerste wedstrijden beginnen om 
11.00 uur en rond 16.00 uur wordt 
het afgerond met de prijsuitreiking. 
Kom op 1 oktober kijken om te zien 
hoe leuk atletiek is!

Uithoorn - De honkballers van 
Thamen waren zondag op bezoek
bij kampioen in de tweede klasse B 
Onze Gezellen H1 in Haarlem.
Thamen pakt in de eerst inning 
meteen één punt, Djeraldo Soerka 
komt met een honkslag op het eerste 
honk, schuift door naar het tweede 
honk op een veldactie waarbij Lucas 
Blonk sneuvelt en bereikt de thuis-
plaat door de tweehonkslag van Ties 
van de Beek waarop hij scoren. Onze 
Gezellen trekt de stand in de gelijk-
makende eerste inning meteen weer 
de stand gelijk, 1-1.
Sjoerd van Hoek scoort in de tweede 
inning het tweede punt voor Thamen 
nadat hij op een honkslag het eerste 
honk weet te bereiken, 1-2. Soerka 
slaat in de derde inning een drie-
honkslag en kan scoren op een door-
geschoten bal, 1-3. Onze Gezellen 
weet in de gelijkmakende slagbeurt 

ook een punt te scoren, 2-3 en
dus blijft het hartstikke spannend.
Een paar innings lang weten beide 
teams met prima pitching en ver-
dedigende acties in het veld de boel 
dicht te houden. Pas in de zevende 
inning weet wederom Soerka de 
thuisplaat te bereiken na een twee-
honkslag, actie Blonk en wederom 
een tweehonkslag van Van de Beeke, 
2-4.
Onze Gezellen pakt in de zevende en 
achtste inning beide keren één punt 
en trekt de stand gelijk, 4-4.
De wedstrijd gaat verder in de 
negende, tiende, elfde en twaalfde 
inning en nog steeds is de stand 4-4. 
Daar het reglement voorschrijft dat 
de wedstrijd na 12 innings stopt gaat 
deze wedstrijd als een o�cieel gelijk-
spel de boeken in. Thamen eindigt 
hiermee op een mooie derde plek in 
de tweede klasse B.

Thamen honkballers
spelen gelijk in thriller

Uithoorn - Op zaterdagmiddag
23 september 2023 hebben zeven 
leden van de sportschool Chungdo-
kwan (Uithoorn) in Aalsmeer 
examens gedaan voor een zwarte 
band in ITF-taekwondo. ITF 
taekwondo is het originele 
taekwondo, zoals dat is ontwikkeld 
en toegepast wordt door het Zuid-
Koreaanse leger. In tegenstelling tot 
het WT(WTF) taekwondo (waar een 
commissie van Nederlanders een 
centraal examen organiseert) worden 
ITF examens voor zwarte banden 
uitsluitend onder toezicht van groot-
meesters uit Zuid-Korea gehouden. 
Dat kan soms – zoals tijdens de 
corona epidemie – op afstand via een 
videoverbinding, deze keer waren er 
drie grootmeesters uit Korea te gast 
in Uithoorn. Deelnemers kwamen uit 
De Kwakel, Uithoorn, Kudelstaart, 
Aalsmeer, Amstelveen en Amster-
dam. Het examen duurde 3½ uur.
De examencommissie bestond uit
de grootmeesters Kim Hoon (VIII-dan 
ITF en VII-dan WTF), Joo en Park, met 
daaraan toegevoegd de Nederlandse 
trainer David Chung (V-dan).
Drie kandidaten waren jonger dan
16 jaar. Eén van hen, Kyano, had 
dispensatie gekregen voor het doen 
van examen voor een seniorenband. 
De el�arige Emma en twaal�arige 
Donny deden examen voor een 
junior-zwarte band. Emma voor
de eerste, Donny voor de derde 
(getypeerd door een groene strook 
in het midden van de zwarte band).
Emma nam met dit examen de ‘titel’ 
jongste zwarte band van Nederland 
over van Donny, die dit bijna 1½ jaar 
is geweest,

Een bijzonder examen was dat van 
Patrick, hij deed examen voor de 
derde dan. Waarschijnlijk zal hij zijn 
volgende examens in Zuid-Korea 
moeten a�eggen. Twee kandidates, 
Zara en Carmen, deden examen
voor tweede dan en de andere twee, 
Shaurya en Fransje gingen op voor 
hun eerste dan.

Ook diverse andere diploma’s
Alle kandidaten zijn geslaagd, de één 
met hogere cijfers dan de andere, 
maar iedereen heeft ook het theorie-
examen, bestaande uit vragen over 
techniek en historie van de sport, 
gehaald. Uithoorn en omgeving 
heeft er vijf senioren dangraden en 
twee junior zwarte banden, bij.
Nadat de nieuwe banden waren 
uitgereikt, werden er ook diverse 
andere diploma’s uitgereikt. Patrick 
(III-dan), Zara (II-dan) en Kelsey 
(I-dan) ontvingen het instructeurs-
diploma. Anderen behaalden onder 
andere assistent-instructeurs 
dipoma’s.

Zwarte band examens
ITF taekwondo
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Vinkeveen - Het Centrum- en Mobili-
teitsplan Vinkeveen hebben groen 
licht gekregen van de gemeenteraad! 
Op donderdag 21 september stemde 
de gemeenteraad in met het Ruimte-
lijk Kader Centrumplan Vinkveen en 
het Mobiliteitsplan Centrumplan 
Vinkeveen. Twee plannen waarbij de 
bouw van ruim 200 woningen en een 
verkeersveilige infrastructuur hand in 
hand gaan. Wethouder Vijselaar is 
enorm verheugd met deze uitkomst: 
“Ik ben een gelukkig mens dat de 
gemeenteraad dit plan omarmt en 
dat we nu met volle kracht vooruit 
kunnen. We staan te popelen om de 
volgende stappen te zetten”, aldus de 
enthousiaste wethouder. “Dit is echt 
een kroon op ieders werk die hier al 
jarenlang mee bezig is om dit voor 
elkaar te krijgen.”
De goedkeuring van het Centrum-
plan Vinkeveen, waarbij woning-
bouw en verkeersveiligheid hand in 
hand gaan, markeert een belangrijke 
mijlpaal in de ontwikkeling van 
Vinkeveen. Samengevat bevat het 
plan twee parallelle projecten – 
woningbouw/gebiedsontwikkeling 
en verkeersveiligheid – die samen in 
de toekomst een positieve impuls 
geven aan Vinkeveen.

Ruimtelijk Kader
Aan de vaststelling van het Ruimtelijk 
Kader Centrumplan Vinkeveen heeft 
de gemeenteraad een aantal extra 
randvoorwaarden meegegeven. Zo is 

voor de ontwikkeling van de Adelaar-
locatie bepaald dat er een hoogte-
accent mag komen van maximaal 
vier bouwlagen met een kap en dat 
de omliggende bebouwing een mix 
moet zijn van drie lagen met een kap 
en twee lagen met een kap. Ook 
heeft de gemeenteraad vastgesteld 
dat de toe te passen parkeernorm in 
het Centrumplan iets hoger ligt dan 
door het college werd voorgesteld.
Met de vaststelling van het Ruimtelijk 
Kader Centrumplan Vinkeveen en
het Mobiliteitsplan Centrumplan 
Vinkeveen, zijn de randvoorwaarden 
bepaald waarbinnen ruim
200 woningen en 1.000 vierkante 
meter voorzieningen binnen het 
plangebied gerealiseerd kunnen 
worden.

Woningbouw en 
gebiedsontwikkeling
Wat betreft de woningbouw en 
gebiedsontwikkeling wordt het 
centrumplan in samenwerking met 
het bewonerscomité verder uitge-
werkt tot een de�nitief plan. Vervol-
gens wordt in 2024 de omgevings-
vergunning aangevraagd. Het jaar 
2025 betekent dan het begin van de 
bouw- en verkoopfase, met als resul-
taat de oplevering van de eerste 
woningen in 2027. Deze ontwikke-
ling zal ongetwijfeld bijdragen aan 
de groei en bloei van Vinkeveen, 
waardoor het een nog aantrekke-
lijkere plek wordt om te wonen.

Raad akkoord met Centrum- en 
Mobiliteitsplan Vinkeveen

Aanpassingen Herenweg
nog dit jaar
Naast het woningbouwbouwproject 
werken we aan de verkeersveiligheid. 
Nog dit jaar wordt gestart met de 
uitvoering van een deel van de 
plannen, waarbij de Herenweg als 
eerste aan bod komt. Dit is een veel-
belovende stap richting het creëren 
van een veilige en goed bereikbare 
omgeving voor zowel bewoners als 
bezoekers.
Met de goedkeuring van het 
Centrumplan Vinkeveen toont de 
gemeenteraad haar vertrouwen en 
betrokkenheid bij de verdere ontwik-
keling van de regio. Het plan biedt 
niet alleen nieuwe woonmogelijk-
heden, maar ook verbeterde infra-
structuur en verkeersveiligheid. 
Vinkeveen zal een bruisend en 
levendig centrum krijgen waar 
mensen zich thuis kunnen voelen
en waar de lokale economie kan 
�oreren.
De gemeente kijkt vol enthousiasme 
uit naar de volgende stappen en is 
vastbesloten om het Centrumplan 
Vinkeveen tot een groot succes te 
maken. Samen met de inwoners, 
ontwikkelaars en andere belangheb-
benden werken we aan de realisatie 
van een prachtig nieuw centrum
dat de trots van Vinkeveen wordt.

Eerste plannen stammen uit
de jaren 50
Wethouder Vijselaar vertelt dat de 
plannen voor de ontwikkelingen van 
het centrum eigenlijk al zo’n 70 jaar 
geleden begonnen: “In de jaren 50
– toen de Vinkeveense plassen 
bestempeld werden als recreatief 
gebied – ontstond het eerste plan 
om het centrum te ontwikkelen; 
Vinkeveen, het dorp aan de plassen.
Inmiddels zijn we een aantal genera-
ties verder en staan we aan de voor-
avond van de realisatie van de 
ideeën van toen, aangepast aan de 
huidige tijd. Naast woningbouw en 
verkeersveiligheid pakken we ook de 
waterwegen aan. Deze waterwegen 
grijpen terug op de historie van 
Vinkeveen, waar vroeger alles over 
het water werd gedaan; verhuizen, 
veen en turf wegbrengen en ook de 
dagelijkse boodschappen.”

Beste mevrouw de wethouder. Het is goed om te lezen dat u ‘zwaar’ in 
gaat zetten op het �etsgebruik in De Ronde Venen. Echter, u geeft er blijk 
van niet goed op de hoogte te zijn van oude en recente historie, of daar 
geen rekening mee te willen houden. Wethouden is kennelijk iets anders 
dan afspraakhouden, want nog niet heel lang geleden werd ook al tegen 
het onzalig plan om dit pad te verharden door omwonenden en wandel-
liefhebbers geprotesteerd. Het Bellopad is een historisch pad, of eigenlijk, 
was ooit een spoorbaan. Nadat de spoorrails en bielzen weg waren werd 
dit een prachtig pad waar heerlijk gewandeld kan worden. Het is hiermee 
één van de weinige paden in onze gemeente waar wandelaars nog rede-
lijk rustig door een beetje natuur kunnen lopen, waarbij het wel jammer 
is dat een gedeelte van het pad al verwoest werd door het aanbrengen 
van verharding. Toegegeven, op pumps zal het op sommige gedeelten 
wat lastig zijn om te lopen. Maar met normaal schoeisel hoeft er op dit 
pad minder gezwikt en gestruikeld te worden dan op een gemiddeld 
voetpad waar het voor kinderwagens en rollatorgebruikers op veel 
plaatsen door schuin liggende tegels of overhangende begroeiing ook 
niet makkelijk of niet mogelijk is om te komen. Er zijn trouwens best heel 
wat mensen die (verre) reizen maken om juist onverharde paden te 
bewandelen. Omdat dat zo zijn charme heeft. En ja, hondendrollen liggen 
er inderdaad ook genoeg. Of het voor de hondendrol verantwoordelijke 
hondenbaasjes enig verschil zal maken hoe het pad ingericht is, valt te 
betwijfelen. Een (�ets)route ‘door de polder’ zal ook weer sociale onveilig-
heid bij nacht en ontij met zich meebrengen. Daar zal geen asfalt en geen 
horde lantaarnpalen (want die moeten er dan natuurlijk ook komen) iets 
aan veranderen. En oh ja, in deze pampermaatschappij moet er dan ook 
gestrooid gaan worden als de temperatuur onder de vijf graden zakt. De 
negatieve impact op de natuur zal dan ook enorm zijn als dit stuk historie 
om zeep geholpen gaat worden. Er zijn genoeg goede �etsverbindingen 
tussen de kernen en zeker tussen voormalig station Wilnis en Spoorpark 
Mijdrecht ligt een prima en ook nog veilige �etsverbinding via bestaande 
wegen, paden en het industrieterrein. Gezocht wordt naar veilige �ets-
routes. Dan is er nog heel wat te winnen = verbeteren op de bestaande 
routes. Verbeter de kwaliteit van bestaande �etspaden en de �etser is 
helemaal blij.
Niek Boele

In een, op de voorpagina van de Nieuwe Meerbode gepubliceerd artikel, 
staat ten onrechte in de kop vermeld dat er ‘onrust is bij gebruikers
volkstuinen achter Motel Meesters’. Allereerst heet ons mooie hotel
‘Hotel Mijdrecht Marickenland’ en heet ons restaurant ‘Restaurant
Meesters’. Maar waar wij nog minder gelukkig mee zijn, is het onterechte 
verband brengen van de onrust van de volkstuingebruikers met ons 
hotel. Het stuk grond waar het daadwerkelijk om gaat, is zo goed als
de�nitief verkocht aan een projectontwikkelaar, weten wij. En in de 
plannen die hij voor ogen heeft, zullen geen volkstuintjes passen; dáár
is – begrijpelijk – de nodige onrust over ontstaan.
Op het terrein achter ons hotel liggen ook enkele volkstuintjes, maar voor 
de huurders van die stukjes grond zal er in de toekomst niets wijzigen.
We willen middels deze ingezonden brief benadrukken dat de onrust de 
grond van onze huidige buurman, de heer Winkel, betreft en de ophef 
niets met ons bedrijf te maken heeft. Wethouder Anja Vijselaar heeft de 
volkstuinders van onze buren laten weten dat zij daar, wat de gemeente 
betreft, nog wel 10 tot 15 jaar kunnen blijven zitten. Dat vinden wij een 
uitstekend plan.
Namens de directie van Hotel Mijdrecht Marickenland,
Ellen de Vries-Verspaget

Het Bellopad

‘Hotel Mijdrecht heeft niets met onrust 
volkstuinen te maken’

LEZERSPOST

Vinkeveen - Afgelopen zaterdag-
middag heeft ook het Bijleveld in 
Vinkeveen bij de Ontmoetingstuin de 
nationale Burendag gevierd. Omdat 
het een beetje regenachtig was 
werden er twee grote tenten opgezet 
zodat de ongeveer 30 buurtbewoners 
lekker droog kon zitten. Er werd 
begonnen met een BuurtBingo met 
leuke prijsjes (waardebonnen van 
Jumbo, Poelier de Haan en tuin-

centrum Rijdes) en als hoofdprijs een 
heuse professionele fotoshoot. Ook 
zijn twee nieuwe sponsors van de 
Ontmoetingstuin (JVW Elektrotech-
niek en Bos Glasservice), beiden uit 
Vinkeveen, bekend gemaakt. Na de 
BuurtBingo is de BBQ aangezet en 
hebben de aanwezigen zich het eten 
met een drankje goed laten smaken. 
Het was een erg gezellig samenzijn 
waar heel wat met elkaar afgekletst is.

Burendag Bijleveld Vinkeveen

Mijdrecht - Omdat zwerfvuil niet 
past bij een schone en veilige buurt, 
organiseerde groep 7/8 van OBS 
Wereldwijs-Mijdrecht een opruim-
actie tijdens de Burendag van 
vrijdag 22 september. Er werd allerlei 
zwerfvuil verwijderd in de omgeving 
van de school. Voor Wereldwijs was 
dit het startschot om verbinding
met de buurt te maken. Samen met 
wethouder en tevens loco burge-
meester Maarten van der Greft en de 
afvalgrijpers in de aanslag, werd heel 

wat afval gevonden en meege-
nomen. Wethouder Maarten heeft 
naast onderwijs en andere speer-
punten, ook afval in zijn portefeuille, 
Sociaal Domein, Inwonerspartici-
patie en Openbare Ruimte. Dat 
leverde mooie gesprekken met de 
leerlingen op.
Niet alleen op Burendag, maar ook 
tijdens de rest van het schooljaar
zult u alle groepen van Wereldwijs 
aantre�en met de afvalgrijpers, of 
tijdens een mooie les in de natuur! 

OBS Wereldwijs ruimt op met 
Wethouder Maarten v.d. Greft

Het thematische onderwijs in de 
school (IPC) is deze weken gericht op 
de buurt waarin je woont, met alles 
wat daarbij hoort. Passend bij de 
visie van de school en mede gericht 
op Burgerschap. De kinderen leren 
om samen zorg te dragen voor hun 
leefomgeving en weten precies hoe 
lang het bijvoorbeeld duurt voordat 
een plastic zak is afgebroken.
Test uzelf... weet u hoe lang dit 
duurt? Afhankelijk van de dikte van 
het plastic kan dit afbraakproces 
tussen de 10 en 20 jaar duren! Dat 
was voor de leerlingen in elk geval 
een behoorlijke ‘eye-opener’!
De komende weken en maanden 
organiseren de leerkrachten regel-
matig lessen in de natuur, waarbij 
tijdens de wandeling de afvalgrijpers 
meegaan. Determineren van dieren 
en planten in de sloot door groep 
4/5, of het gevonden afval gebruiken 
voor een circulair gebouwd muizen-
huis door groep 5/6. Een bouwstijl 
waar architecten en ontwikkelaars 
van dromen! Wethouder Maarten 
van der Greft was zichtbaar onder
de indruk van alles wat de leerlingen 
tijdens dit IPC thema al hadden 
bereikt. Een prima afsluiting van een 
�jne werkweek bij OBS Wereldwijs!
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Mijdrecht - Argon heeft de eerste 
competitiewedstrijd in winst 
omgezet, maar het ging niet vanzelf. 
Beide ploegen misten nogal wat 
basisspelers maar dat was intern 
goed opgelost. De eerste helft bleef, 
ondanks veel mogelijkheden doel-
puntloos. In het vervolg opende 
Argon na twee minuten de score en 
deed dat na een kwartier opnieuw
en toen leek Argon op rozen te 
zitten. Maar toen De Meern een 
kwartier voor tijd de aansluitings-
tre�er scoorde was het voetbal zoek 
bij Argon, veel onnauwkeurigheden 
en slordig verdedigen brachten 
Argon menigmaal in de problemen. 
Toch bleef de 2-1 stand na negentig 
minuten op het scorebord staan. 
Coach Aart Jan van Boksel na a�oop: 
‘Ik ben blij met de eerste punten, 
maar het had allemaal wat gemak-
kelijker geweest als we in de eerste 
helft afstand hadden genomen.
Nu zit je het laatste kwartier met 
geknepen billen op bank en dat had 
echt niet nodig geweest.’

Veel pogingen
Het begon met een vrije trap van 
Dylan Bergkamp die over het doel 
zeilde en met een lob van Max Olie-
mans die op aangeven van Lesley de 
Sa te veel naar links uitkwam, net 
naast de voor Argon verkeerde kant 
van de paal. Ook Raoul van Wijk deed 
een poging maar die werd tot corner 
verwerkt. Een combinatie tussen 
Oliemans en Tim Waning werd door 
Waning naast geschoten. Na twintig 
minuten zagen we de eerste echte 
poging van De Meern, Stan de Groot 
vuurde een laag schot op doel maar 
Juran Doezeman kon de bal uit de 
hoek tikken. Daarna weer een aanval 
van de bezoekers maar het was net 
niet. Even later ging De Groot weer 
op avontuur maar zijn voorzet werd 
door niemand aangeraakt. Doelman 
Glenn Meeuwsen moest alert 
reageren tot Max Oliemans op hem 
afsnelde, hij was net iets eerder bij de 
bal. Even daarna tikte Meeuwsen een 
schot van Tim Waning over de lat en 
schoot Justin Schouten voorlangs

Benauwde overwinning Argon 
op De Meern

na een knappe pass van Oliemans. 
Bob Prins kreeg nog een kans om De 
Meern vlak voor rust op voorsprong 
te zetten maar Argon kwam goed 
weg.

Spannend
Twee minuten na rust kwam Argon 
tot scoren, de ingevallen Stan van 
Scheppingen passte op Max Olie-
mans, die schoof de bal door naar de 
vrijstaande Sven Beek die vervolgens 
met een diagonaal schot de goede 
doelman Meeuwsen verraste, 1-0. 
Stan de Groot deed nog een poging 
namens De Meern maar mikte te 
hoog. Met nog een half uur op de 
klok kwam Argon op 2-0, Dylan 
Bergkamp speelde zich over links 
vrij, kwam voor doelman Glenn 
Meeuwsen en verschalkte hem
met een ‘wippertje.’ Met nog twintig 
minuten te gaan mochten Sven Beek 
en Tim Waning gaan douchen, Niels 
de Vries en Bas Schaefers maakten 
hun opwachting. Even daarna kreeg 
De Meern een vrije trap, links van het 
doel, de bal werd voorgezet en Lars 
Bootsman kopte keurig in, 2-1. 
Daarna zette De Meern alles op alles 
om toch nog een punt mee te 
nemen uit Mijdrecht. Het was wel 
spannend maar toch kreeg Argon 
nog mogelijkheden. Niels de Vries 
schoot over het doel, een vrije trap 
van Stan van Scheppingen werd 
door de doelman onschadelijk 
gemaakt, Dylan Bergkamp alleen 
voor Meeuwsen schoot nu tegen de 
keeper. Bob Prins was ook in de slot-
fase wel dreigend namens De Meern 
maar kwam niet echt tot een 
scoringskans, Juran Doezeman 
moest nog eenmaal gestrekt naar
de hoek en bij een vrije trap van 
Maarten Nikkessen stond hij goed 
opgesteld en pakte de bal. Daarna 
�oot de goed leidende scheids-
rechter Rob Wassink voor het
verlossende einde.

Foto:  Hans van Gelderen.

Mijdrecht - Zaterdag speelde het 
G-team van HVM haar eerste compe-
titiewedstrijd uit tegen hockeyclub 
Bloemendaal. Tussen de felle regen-
buien door was het precies droog om 
met elkaar een potje te hockeyen. 
Het team speelde een uur een hele 
leuke wedstrijd. In de eerste helft 
leek nog niet helemaal duidelijk wie 

er zou gaan winnen, maar in de 
tweede helft liet HVM Bloemendaal 
ver achter zich. Eindstand: 4-7.
Na alle inspanning konden beide 
teams in de derde helft bijkomen 
met limonade.
De volgende wedstrijd speelt het 
HVM G-team op 7 oktober uit tegen 
Myra in Amstelveen.

Eerste winst G-team HVM

De Ronde Venen - In het kader van 
‘Oktober Actief’ kunt u op zaterdag
7 oktober van 14.00 tot 16.00 uur 
kennis maken met het kanovaren
op de locatie Herenweg 196 in
Vinkeveen. Om mensen in De Ronde 
Venen (55+) te stimuleren meer te 
bewegen kan iedereen op deze 
middag kennismaken met de ver-
schillende facetten van de kanosport.
De kanosport is prima geschikt voor 
de recreatieve sportbeoefenaar waar 
de gezelligheid en plezier een grote 
rol spelen. Een aantal clubleden 
staan klaar om enthousiast over hun 
sport te vertellen. Zo krijg je al snel 
smeuïge verhalen te horen over het 
varen in de Ardennen of woeste 
rivieren tijdens de vakantie. Ook de 
beleving van de Vinkeveense Plassen 
is vanaf het water heel anders en als 
kanovaarder kom je op plekken waar 
een ander niet kan komen.
Alle bezoekers (55+; maar ook jeugd 
en recreanten) kunnen een klein 

stukje proefvaren. Hiervoor heeft de 
club diverse kajaks ter beschikking. 
Van zeer stabiele kajaks tot zee-
kano’s die minder stabiel zijn. In het 
begin wat wankel, maar eenmaal op 
snelheid ligt de kajak prima in het 
water. Het is belangrijk dat iedereen 
vaart in het juiste materiaal. De leden 
kunnen hier alles over vertellen. 
Proefvaren kan vanaf de steiger bij 
de club en setje droge kleren is wel 
handig voor het geval dat...

Begeleiding bij het varen
Omdat het kanovaren vooral tijdens 
de zomertijd plaatsvindt en het 
seizoen bijna ten einde is, wordt er 
pas in het voorjaar weer gestart met 
de begeleiding van mensen die zich 
als nieuw lid aanmelden. Het enige 
dat nodig is een zwemdiploma. De 
club kan voor kajak en peddel 
zorgen. Hierdoor is de drempel om 
kennis te maken met het kanovaren 
laag.

Open dag bij Kanovereniging
De Ronde Venen

Hoewel het nog een tijdje duurt kan 
jij je al opgeven voor de lessen in het 
zwembad die begin 2024 worden 
gehouden. In het zwembad kan er 
van alles worden geleerd in warm 
helder water onder prima condities. 
Dan kan jij in het voorjaar zo van 
start!

Kanovaren doe je lekker op je eigen 
tempo. Hoe vaker je traint, hoe beter 
je het peddelen onder de knie krijgt 
en hoe sneller en verder je kan varen. 
Met meer varen krijg je een steeds 
beter uithoudingsvermogen.
Er worden verschillende spieren 
getraind. Niet enkel je schouders of 
armen. Maar ook je buik en benen 
zijn aan het werk. Voor de buik-
spieren is het varen behoorlijk e�ec-
tief en het is prettiger dan honderd 
sit-ups. Ook is kanovaren te ver-
gelijken met verschillende vormen 
van cardiotraining, waardoor ook je 
hart in goede conditie blijft. Het hele 
lichaam wordt sterker en �tter.
Van lekker op het water zijn wordt je 
rustig en ontspannen. Dat komt niet 
alleen door het rustgevende geluid 
van het water. Ook de frisse lucht
en de natuurlijke omgeving doen je 
goed. Het water rondom Vinkeveen 
is prachtig. Bovendien is het 
peddelen in je kajak een rust-
gevende vorm van bewegen. Bijna 
als een meditatie, mits je aan het 
wiebelen in je boot een beetje 
gewend bent. Van kanovaren krijg
je een goed humeur en het zorgt 
ervoor dat jij je goed voelt.

Wilnis - CSW is niet goed begonnen 
aan het nieuwe seizoen. De eerste 
competitiewedstrijd werd op eigen 
veld verloren tegen HVV uit Den 
Haag. Het begin van de wedstrijd was 
het voor beide ploegen voornamelijk 
aftasten. Van beide kanten werd er
te snel balverlies geleden waardoor 
beide doelmannen nauwelijks werk 
moesten verrichten. Halverwege de 
eerste helft was het de beurt aan CSW 
voor de eerste mogelijkheid. Na een 
goede aanval over rechts kwam de 
bal bij Mick v.d. Loo die met links 
inschoot maar de doelman van HVV 
tikte de bal uit de hoek. Aan het eind 
van de eerste helft kwam de wedstrijd 
een beetje los en ontstonden er seri-
euze kansen. HVV kreeg een dot van 
een kans nadat de bal laag werd voor-
gegeven en de linksbuiten vrij kon 
intikken maar het was doelman 
Rahim Gok die de 0-1 voorkwam met 
een schitterden redding. Vrijwel direct 
hierna een enorme kans voor CSW.
Na een slordigheidje achterin bij HVV 
kon v.d. Loo vrij op de doelman 
a�open maar tikte hij de bal naast het 
doel. Daarna was het weer de beurt 
aan HVV maar nu was het wel raak. De 
bal ging na een voorzet vanaf rechts 
over een CSW verdediger waardoor 
de spits van HVV vrij kon aanleggen 

en de ruststand van 0-1 op het bord 
zette.

Gelijkmaker
Na rust een sterker CSW dat verbeten 
op zoek ging naar de gelijkmaker. 
Wederom v.d. Loo kreeg een moge-
lijkheid om te scoren maar hij kreeg 
net te weinig tijd om goed aan te 
leggen en daardoor verdween de bal 
naast het doel. HVV vond het allemaal 
prima en de ploeg leunde op de 
sterke defensie waarbij vooral het 
kopsterke centrum in positieve zin 
opviel. Mede daardoor was het voor 
CSW extra lastig om een juiste 
opening te vinden. Een paar steek-
balletjes waren steeds net te hard
om direct gevaar te stichten. Een 
pegel van afstand van v.d. Loo werd 
door de doelman tot corner verwerkt 
en bij een lage voorzet van Khalid el 
Jebli was men niet attent genoeg en 
ook enkele vrije trappen leverden 
niets op. HVV hanteerde veelal de 
lange bal maar kon nauwelijks meer 
gevaarlijk worden. CSW gooide er nog 
een sloto�ensief uit, kreeg nog wat 
hoekschoppen maar dit leverde alle-
maal niets meer op waardoor het met 
een 0-1 verlies genoegen moest 
nemen waar een puntje toch wel 
verdiend was geweest.

CSW  start met verlies

Vinkeveen - Gerard Roling en
Arie van Vliet zijn afgelopen week 
winnaar geworden van het club
prijsbiljarten van biljartclub Richards 
Waterwerken/De Merel 2023.
Met wat geluk waren zij in de �nale 
gekomen om daar af te rekenen met 
het koppel Wim Berkelaar / Wilbert 
Celie die dus kansloos tweede 
werden. De strijd om plaats drie
werd gewonnen door het koppel Eric 
Aarsman / Kees Gri�oen, deze avond 
prima op dreef. Als vierde het koppel 
Jeroen v. Rijn / Hans v. Rijn en vijfde 
het koppel John Vrielink / Bart Ho�-
mans. Biljartclub de Merel kan nog 
nieuwe leden gebruiken, zowel voor 
de interne competitie op de woens-
dagavond, als voor de Ronde Venen 
competitie. De interne competitie 

start op woensdag 27 september, 
aanvang 19.30 uur. Ook dames zijn 
welkom! Wij spelen op twee biljarts. 
Opgeven en informatie kan bij Café 
Biljart de Merel, Arkenpark Mur 43, 
3645 EH  Vinkeveen, of per telefoon 
0297 - 263 562 of 0297 - 264 159 of 
per mail: demereldorus3@gmail.com. 
U kunt ook gewoon binnen lopen en 
zich opgeven.

Gerard Roling en Arie van Vliet  
winnen prijsbiljarten



Bijna kwart Noord-Hollanders 
koopt liefst een kluswoning

Zo lijkt het of je 
woonkamer groter is

861.000 Noord-
Hollandse huishoudens 
hebben binnen vijf jaar 
warmtepomp

In de zomertijd heb je de verwarming waar-
schijnlijk niet of nauwelijks gebruikt. Het is 
daarom raadzaam om het systeem goed te 
(laten) controleren en reinigen. Loop dan ook 
meteen even een rondje door het hele huis 

om te controleren of er sprake is van kieren 
en/of tocht. Door tocht en kieren ontsnapt 
kostbare warmte en verstook je onnodig veel 
energie. Het gebruik van kit of strips om de 
tocht tegen te houden, kan je tientallen 

Ben jij al klaar voor het winterseizoen?
De zomer ligt inmiddels achter ons, de herfst is begonnen. Weliswaar bleef de tempera-
tuur in de afgelopen weken nog goed op peil, maar de koudere dagen zijn in aantocht. 
Een goed moment dus om even stil te staan bij een aantal zaken.

euro’s schelen! Heb je een open haard? Laat 
ook die controleren door een professional, 
zodat je niet het risico loopt op een 
schoorsteenbrand.

De tuin
Niet alleen binnenshuis, maar ook in de tuin 
ligt het nodige werk te wachten. De bladeren 
gaan vallen en dat betekent meestal wat 
extra werk. Zorg ervoor dat je de bladeren 
consequent weghaalt van het tuinpad, om 

valpartijen door gladheid te voorkomen. 
Verwijder ze ook van het gazon, want het 
gras kan stikken door een aaneengesloten 
bladerdek. Rond plantjes kun je de bladeren 
prima laten liggen. Ze vormen daar juist een 
extra bescherming in perioden van vorst. 
Bovendien bieden ze een mooie schuilplaats 
voor egels. En over bladeren gesproken: in de 
afvoerkanalen van het regenwater horen ze 
beslist niet thuis. Controleer je dakgoot tijdig 
om overstroming te voorkomen.



Specialistisch advies
Bij binnenkomst in de showroom aan de 
Genieweg 52 te Mijdrecht, wacht een warm 
welkom door Erwin en Tim. Met de vele 
verschillende mogelijkheden bij het inrichten 
van een nieuwe keuken kan worden gerekend 
op specialistisch advies van vader en zoon. “Als 
je bij ons de showroom binnen komt, word je 

niet meteen aangevallen door een mede-
werker die gelijk van alles van je wil. Als klant 
krijg je de ruimte om zelf keuzes te maken, 
zonder dat gelijk iets moet worden vastgelegd 
op dezelfde dag. Bij ons krijg je een goede 
kwaliteit design-keuken, met een goede 
service tegen een scherpe prijs”, vertelt Tim de 
Marie.

Keukenstunter Mijdrecht viert 
5 jarig bestaan

Het is inmiddels 5 jaar geleden dat Keukenstunter Mijdrecht haar deuren opende 
onder leiding van de enthousiaste ondernemers Erwin en Tim de Marie. “Dat was de 
start van onze missie: geweldige keukens toegankelijk maken voor iedereen, en dat 
ook nog eens met een glimlach.” Aldus eigenaar Erwin. “Dit jaar is extra speciaal, want 
we vieren ons vij�arig bestaan en de positieve feedback van onze tevreden klanten. We 
nodigen je van harte uit om de sfeer te komen proeven in je nieuwe keuken tijdens ons 
feestelijke jubileum!”. 

WWW.KEUKENSTUNTER.COM

MIJDRECHT: Genieweg 52  |  tel: 0297 744 042
Openingsti jden: maandag 13.00 - 17.30 u  |  dinsdag t/m vrijdag 9.30 - 17.30 u  |  zaterdag 9.30 - 17.00 u  |  zondag 12.00 - 17.00 u

Hét adres
voor uw nieuwe
droomkeuken!
Onze eigen
monteur ontzorgt
u volledig met:
• inmeten
• montage
• service
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Hét adres

Kwaliteit Staat Voorop
Bij Keukenstunter Mijdrecht geloven we dat uw 
keuken een investering voor de lange termijn 
moet zijn, en daarom werken we alleen met 
hoogwaardige materialen en producten. We 
begrijpen dat uw keuken niet alleen functio-
neel moet zijn, maar ook esthetisch aantrekke-
lijk. In de ruim opgezette showroom is er 
voldoende gelegenheid om inspiratie op te 
doen. De 19 voorbeeldopstellingen, waarvan 
de helft recent is vernieuwd, zijn daarvoor een 
uitstekend hulpmiddel. Op verzoek maken 
Erwin en Tim gratis en vrijblijvend een 3D 
ontwerp van de toekomstige droomkeuken. 
Daarmee kan een goed beeld worden 
geschetst hoe de keuken er na de montage uit 
zal gaan zien. En mochten er jonge kinderen 
aanwezig zijn bij het bezoek, dan hoeven zij 
niet overal mee te lopen. Er is namelijk een 
kinderspeelruimte waar veel plezier kan 
worden beleefd terwijl door de ouders een 
mooie keuken wordt uitgezocht.

Eigen monteur
Bij Keukenstunter Mijdrecht gaat het niet alleen 
om het verkopen van keukens; we zetten ons in 
voor de volledige ervaring, óók na de koop. De 

technische vaardigheden van Tim de Marie 
komen daarbij om de hoek kijken, die zeer 
kundig de keuken komt inmeten en optioneel 
installeren. Na de montage staan we ook altijd 
klaar om te helpen, mocht er iets met de 
keuken of apparatuur aan de hand zijn. Erwin: 
“Ik hoef geen monteur te bellen en te vragen 
wanneer men tijd heeft om bijvoorbeeld een 
vaatwasser te installeren. Dat kan soms dan 
nog drie weken duren en zo lang willen wij een 
klant niet laten wachten. Tim kan er gelijk werk 
van maken als het bij ons binnen komt. Een 
service die hij steeds meer is gaan oppakken 
naast de verkoop in de showroom. Zo vullen 
vader en zoon elkaar goed aan op het gebied 
van ervaring en veelzijdigheid.

Uitmuntende Beoordelingen
Onze klanten zijn de kern van ons succes, en 
we zijn trots op de tevreden feedback die we 
hebben ontvangen. Met een indrukwekkende 
Trustpilot-score van 4,6 uit 5 en een hoge 
Google-reviewscore van 4,9 uit 5, hebben we 
het vertrouwen en de waardering van onze 
klanten verdiend. Deze beoordelingen beves-
tigen onze toewijding aan het leveren van 
goede service en kwalitatieve keukens.



Vloer
wand

Bouwcenterblauwho�.nl

Aalsmeerderweg 225 te Aalsmeer | T 0297 -324 281

TEGELS | PVC | LAMINAAT

Op internet zijn diverse instructievideo’s te 
vinden waarin gedetailleerd uitgelegd wordt 
waarmee je rekening moet houden. Het stap-
penplan voor het schilderen van een binnen-
deur is eigenlijk vrij eenvoudig. Allereerst dek 
je de vloer onder de deur goed af met folie. 
Zo voorkom je dat verfspetters de vloer 
beschadigen. Van de deur verwijder je eerst 
de oude ver�agen. Je schuurt de deur vervol-
gens goed met �jn schuurpapier. Dit is 
belangrijk om de nieuwe ver�aag goed te 
kunnen laten hechten. Daarna breng je een 

laag grondverf aan. Ook deze grondlaag 
moet je, nadat die droog is, eerst weer 
schuren en vervolgens stofvrij maken. 
Tenslotte kun je met een verfroller de laklaag 
op de deur aanbrengen. Gebruik niet te veel 
lak en breng de lak verticaal aan. Rol de lak 
vervolgens horizontaal uit. Meestal is het 
voldoende om twee laklagen aan te brengen. 
Belangrijk is dat de ruimte tochtvrij is, maar 
wel voldoende geventileerd. Een gemiddelde 
kamertemperatuur wordt aanbevolen voor 
schilderwerk.

Zo schilder je zelf je 
binnendeuren

Het schilderen van een binnendeur is geen ingewikkeld karwei. Toch kan er nog van 
alles fout gaan, als je niet de juiste voorbereidingen treft of niet op de juiste manier te 
werk gaat. 

��������������
����������

			������


���������
�������������
���������������� 

�����������������������������������������������������
��������������������������������
���	������������������������������������

��������������������������������������������������������

��� ��������������������������������������������



Naturals-collectie 
geeft natuur 
bovennatuurlijke 
krachten
Iedereen wil terug naar de natuur, maar niet 
te voet. Het is net zo bij jouw vloer. Je houdt 
wel van warm hout of robuuste steen. Maar 
het werk om zo’n vloer mooi te houden, staat 
in de weg. De vernieuwde Naturals-collectie 
van COREtec® laat je wél op je gemak 
genieten van het moois van de natuur. Je 
vloer is een technologisch hoogstandje. En 
dat merk je doordat die slijtvast is, tegen een 
stoot kan en niet bang is van water.
www.coretec� oors.com

Nieuw: Miniline 
Minimalistische schuifpui met een maxi-
male lichtinval. Miniline, da’s net een open-
schuivende glazen wand. Geniet van een 
maximale transparantie: alle aluminium 
pro� elen van deze minimalistische 
schuifpui worden namelijk onzichtbaar 
ingebouwd. Blijft over: enkel het verticale 
aluminium pro� el van slechts 20mm breed. 
Je woning en de ruimte rondom worden 
één. Deze puien kunnen tot 4 meter hoog 
gemaakt worden. 
www.aliplast.com

Ontdek de slimme 
hybride add-on 
warmteoplossing 
van Intergas
De Xtend is de slimme hybride oplossing van 
Intergas. Deze add-on lucht/water warmte-
pomp heeft een vermogen van 5 kW en werkt 
samen met een hoog rendement cv-ketel om 
je woning te voorzien van verwarming en 
warm tapwater. Op deze manier kun je tot wel 
80% besparen op je gasverbruik, zonder in te 
leveren op comfort. De binnenunit heeft een 
bijzonder compact formaat, een van de kleinste in de markt! Daarnaast is de buitenunit � uister-
stil. Is je cv-ketel nog niet aan vervanging toe? Door de OpenTherm verbinding is het mogelijk 
om de Xtend te combineren met het merendeel van de cv-ketels in de markt, maar voor de 
hoogste besparing combineer je de Xtend met de Intergas Xtreme.
Op de Xtend ontvang je €2400,- subsidie. 
www.intergas-verwarming.nl

Strak, modern en 
ongekende vrijheid:
De kernwaarde van Primabad is creëer je 
eigen stijl en durf buiten de lijntjes te 
kleuren. De combinatie van mat zwart, nikkel 
en lichte elementen, met het ribbelfront als 
echte eyecatcher, zorgt hier voor een fantas-
tisch stoere en geleefde badkamer.
www.primabad.nl

Gespot op WONEN.NL

Op WONEN.nl vind je de leukste nieuwtjes 
en trends op woongebied. 
Hier geven we je een kort overzicht, 
op de website vind je nog veel meer info!

Nieuwe ronde en 
ovale verlichte 
spiegels van Geberit
Onmisbaar in de badkamer: een spiegel met 
goede verlichting. Verlichte spiegels zorgen 
voor een optimaal verlicht spiegelbeeld en 
een goede (accent) verlichting in de 
badkamer. Organische vormen domineren al 
geruime tijd interieurs en zijn ook veelvuldig 
terug te vinden de badkamer. Geberit breidt 
haar Option spiegelcollectie daarom nu verder uit met nieuwe ronde en ovale spiegels.
www.geberit.nl

Slimme ventilatie: 
225 Compact
Vasco lanceert energiezuinig systeem voor 
kleinere woonoppervlaktes de 225 Compact 
ventilatie-unit is niet alleen een uiterst 
compacte maar ook energiezuinige oplossing 
die garant staat voor een gezonde leefomge-
ving. Vasco ontwikkelde deze unit speci� ek 
voor beperkte woonoppervlaktes, apparte-
menten, studio’s of tiny houses.
https://vasco.eu/nl-be

Ontdek de ultieme bescherming voor je parketvloeren, houten 
vloeren en betimmeringen met Trae Lyx Parket- & Vloerlak!
Je kiest voor houten vloeren en betimmeringen om de tijdloze charme van hout in je ruimte 
te brengen. Trae Lyx Parket- & Vloerlak behoudt die natuurlijke schoonheid van zowel hard- 
als zachthout, ongeacht de belasting! Onze Parket- & Vloerlak beschermt hout optimaal 
tegen slijtage, krassen en beschadigingen. Je houten vloer blijft er als nieuw uitzien, zelfs bij 
intensief gebruik! Trae Lyx Parket- & Vloerlak is uitstekend reinigbaar, zodat je je geen zorgen 
hoeft te maken over vlekken. 
Geniet van hout zonder 
concessies! De lak is waterge-
dragen, makkelijk aan te 
brengen en creëert een 
prachtig resultaat in de glans-
graden ultra mat, mat, zijde-
glans of hoogglans. Je kiest 
voor duurzaamheid en 
elegantie. Trae Lyx Parket- & 
Vloerlak, waar houten schoon-
heid behouden blijft en 
beschermd wordt! Bezoek 
onze website of raadpleeg je 
lokale dealer voor Trae Lyx 
Parket- & Vloerlak en geef 
jouw houten vloer de optimale 
bescherming die het verdient. 
www.traelyx.nl

De nieuwste 
Quooker fi nishes: 
Rosé Koper & 
Gunmetal
Quooker heeft onlangs twee opvallende 
nieuwe � nishes, Rosé Koper en Gunmetal, 
beschikbaar in de Flex, Fusion Round en 
Fusion Square modellen, aan het assortiment 
toegevoegd. De Rosé Koper � nish straalt een 
warme, tijdloze elegantie uit, terwijl de 
Gunmetal � nish een moderne, gedurfde 
uitstraling biedt met zijn diepe, donkere tint. 
Deze � nishes gaan verder dan alleen esthe-
tiek; ze belichamen ook de duurzaamheid en 
kwaliteit waar Quooker om bekend staat, 
waardoor keukens niet alleen visueel aantrek-

kelijk worden, maar ook functioneel en praktisch blijven. Of men nu kiest voor de Flex, Fusion 
Round of Fusion Square, met deze nieuwe � nishes kan een keuken moeiteloos worden 
getransformeerd tot een ruimte van tijdloze elegantie of eigentijdse ver� jning, afgestemd op 
persoonlijke stijlvoorkeur.
www.quooker.nl





Zo maak je jouw 
interieur duurzaam
Sta je op het punt je woonkamer opnieuw 
in te richten? Begin dan met jezelf de vraag 
te stellen of het echt nodig is om nieuwe 
meubels te kopen. In het kader van duur-
zaamheid besluiten steeds meer mensen 
om aankopen uit te stellen als ze niet strikt 
noodzakelijk zijn. Maar goed, je wilt 
misschien toch wel eens wat anders in 
huis? Een bezoek aan een kringloopwinkel 
kan voor een verrassend resultaat zorgen. 
Misschien vind je voor een paar tientjes 
het perfecte meubelstuk voor jouw huis! 
Ga je uiteindelijk toch voor nieuwkoop? 
Dan is het belangrijk om goed op de kwali-
teit en herkomst van de meubelen te 
letten. Een kastje dat er fantastisch uitziet, 
maar over een paar jaar al in elkaar zakt, is 
geen duurzame aankoop. Let bij de 
aankoop van houten meubelen op het 
FSC- of PEFC-keurmerk. Deze kenmerken 
garanderen dat het hout afkomstig is uit 
bossen met duurzaam bosbeheer. Kies bij 
voorkeur voor lokaal geproduceerde 
meubelen, gemaakt van gerecyclede 
materialen.

861.000 Noord-Hollandse huishoudens 
hebben binnen vijf jaar warmtepomp

 Na maanden van schaarste valt inmiddels positief nieuws te melden over de warmte-
pomp: installateurs verwachten dit jaar een recordaantal exemplaren te plaatsen. De 
wachttijden zijn dan ook �ink teruggelopen. Ook de komende jaren zal de vraag naar 
warmtepompen onverminderd groot blijven, zo verwacht Slimster.nl. Uit onderzoek 
van de vergelijkingssite blijkt namelijk dat over vijf jaar liefst 861.000 Noord-
Hollandse huishoudens over een warmtepomp beschikken.

Inwoners van Flevoland, Groningen en Drenthe 
hebben het meeste oren naar een warmte-
pomp, Zeeuwen staan er juist het minst om te 
springen. Verder blijkt dat bijna de helft van de 
ondervraagden (47 procent) niet van plan is 
een warmtepomp aan te scha�en in de 
toekomst. Dat is opmerkelijk, aangezien het de 
bedoeling is dat het vanaf 2026 verplicht wordt 
een al dan niet hybride warmtepomp te laten 
installeren wanneer de huidige cv-ketel aan 
vervanging toe is. Daarvan lijkt een groot deel 
van Nederland zich dus nog niet bewust, of 
men verwacht dat er nog betere alternatieven 
voor de warmtepomp op de markt zullen 
verschijnen.

120 duizend extra warmtepompen per jaar
Afgaande op het onderzoek van Slimster 
moeten de komende vijf jaar moeten in totaal 
ruim 1,4 miljoen warmtepompen geïnstalleerd 
worden, oftewel bijna 290 duizend per jaar. 
Techniek Nederland verwacht dat de branche 
dit jaar uitkomt op 170 duizend. Dat moeten er 
de komende vijf jaar dus gemiddeld genomen 
120 duizend per jaar extra worden. Marco 
Schuurman, eigenaar van Slimster.nl, heeft 
grote twijfels of dit in de praktijk haalbaar is. 
Want waar de voorraden inmiddels op peil 
lijken, is er nog een ander probleem: we komen 
handen tekort. ,,De installatie van een warmte-
pomp is, enigszins afhankelijk van het type 
warmtepomp, vrij complex. En dat terwijl we al 
jaren horen dat er grote personeelstekorten 
zijn in de techniek. Stel dat de installatie zo’n 
anderhalve dag kost, waarbij twee man perso-
neel nodig is, dan heb je het de komende vijf 
jaar dus al over 3800 vakmensen die zich enkel 
en alleen bezighouden met de installatie van 
warmtepompen’’, zo rekent Schuurman voor. 
,,Die kunnen dan bijvoorbeeld dus niet ingezet 
worden voor de installatie van zonnepanelen, 
laadpalen, thuisaccu’s en andere zaken die 
Nederland duurzamer maken.’’

Met behulp van veldwerkbureau Panel Inzicht 
vroeg Slimster aan 2000 Nederlanders of zij van 
plan zijn in de toekomst een warmtepomp te 
kopen. Ruim een op de tien gaf aan dit reeds 
gedaan te hebben, terwijl ruim vier procent 
verwacht dit het komende jaar te doen. 6,6 
procent wacht hier nog maximaal drie jaar mee, 
6,4 procent wil binnen vijf jaar de gasgestookte 
cv-ketel de deur uit doen.

Vooral Flevolanders willen warmtepomp
Een opvallende uitkomst van het onderzoek 
van Slimster is dat met name de jongere gene-
ratie warm loopt voor elektrisch verwarmen. Zo 
verwacht liefst 52 procent van de twintigers 
binnen vijf jaar een warmtepomp te hebben. 
Onder dertigers is dit nog 35 procent, maar 
daarna loopt het per leeftijdscategorie gauw af. 
Ook op geogra�sch niveau zijn er verschillen. 



Op de eerste plaats geldt dat lichte muren een 
ruimte groter doen lijken dan donkere muren. 
Hou de muren dus wit of gebruik hooguit een 
licht tintje. Ook een lichte vloer zorgt ervoor 
dat de kamer groter oogt. Dat komt omdat 
deze lichte oppervlakken het daglicht goed 
re�ecteren. En over daglicht gesproken: ook 
een dakraam in de ruimte doet wonderen voor 
het optische e�ect. Mocht je in de gelegenheid 
zijn om een dakraam aan te (laten) brengen, 
doe dat dan beslist!

Niet alleen door te spelen met het kleurgebruik 
kun je de woonkamer groter laten lijken. Ook 

de manier waarop je de vloer legt, kan al van 
doorslaggevend belang zijn. Heb je bijvoor-
beeld een heel smalle woonkamer met een 
houten vloer of laminaat? Leg de vloer dan niet 
in de lengte, maar juist in de breedte. Dit zorgt 
ervoor dat de vloer breder lijkt. Het is te verge-
lijken met het e�ect van gestreepte kleding die 
je draagt, waarbij een horizontale streep je 
dikker doet lijken. Nog een bekende truc voor 
een ruimtelijke illusie: spiegels! Door op strate-
gische plaatsen een spiegel aan de wand te 
hangen, creëer je ook het idee dat de kamer 
groter is. Tenslotte: meubels op pootjes zorgen 
er ook voor dat de ruimte groter lijkt!

Zo lijkt het of je woonkamer 
groter is

De manier waarop je een woonkamer inricht, bepaalt hoe je de ruimte ervaart. Je kunt 
een relatief kleine woonkamer groter laten lijken door wat optische trucs toe te passen. 

Hofland 19 Mijdrecht • 0297 - 283 375

www.ruijgrok.nl

Hofland 23 Mijdrecht

Bent u op zoek naar een luxueuze levensstijl die het bruisende leven van een dorp naadloos 
combineert met een idyllisch uitzicht op het platteland? Deze vrijstaande villa, strategisch gelegen 
in het kloppend hart van Mijdrecht, biedt u precies dat. Aan de voorkant van de woning geniet 
u van de dynamiek en voorzieningen van het dorp, terwijl de achtertuin u trakteert op een 
panoramisch uitzicht over een rustgevend waterlandschap en weidse velden.

Belangrijke Specificaties:
•   Type: Vrijstaande villa met garage
•   Bouwjaar: 1979
•   Woonoppervlakte: 211 m²
•   Aantal kamers: 6
•   Tuinoriëntatie: West, aan vaarwater Vraagprijs €895.000,- k.k.

DEELNEMER NVM OPEN HUIZEN DAG 30 SEPTEMBER 2023, 11:00 - 15:00 UUR

KOM NAAR ONZE 1000 M2 WOONWINKEL

                 MEUBELS OP MAAT!
     VLOEREN VAN DUITSE KWALITEIT

(PLANKEN EN VISGRAAT) 
LAMEL PARKET, PVC, AVATARA, HYWOOD, DURECO.

Schans 7-11 • 1421 BA  Uithoorn • 0297-561633
info@gerardkeune.nl • www.gerardkeune.nl

..en laat u
inspireren

WAAR COMFORT EN VOORDEEL SAMENKOMEN

EXPRESS

Boxspringcombinatie Pullman Express London

* VRAAG NAAR DE VOORWAARDEN IN DE WINKEL
ACTIE GELDIG VAN 29 SEPTEMBER T/M 6 NOVEMBER 2023

€ 3.399,-
(vaste uitvoering, 160/180x200)

Nu een

t.w.v. € 255,- 

cadeau*

GRATIS

bedverlichtings-

pakket

Al 40 jaar groots in slapenPrijs vanaf E499 (140x200)

Keulschevaart 3a  |  3621 MX Breukelen  |  Tel: 0346-264010  |  www.matrassenstad.nl

2e paasdag geopend van 12.00-16.00 uur
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BADKAMERS

Bouwcenterblauwho�.nl | Aalsmeerderweg 225 te Aalsmeer  |  T 0297 -324 281

UPGRADE GRATIS
van een vlak naar verstelbaar bed en bespaar tot €1.500,-*

ULTIEM 
COMFORT 

GENIET DEZE HERFST VAN

* De promotie loopt van 1 oktober 2023 t/m 30 november 2023 en
is alleen geldig op de TEMPUR Arc™ & TEMPUR ONE™. De €1.500,-
voordeel is gebaseerd op de TEMPUR Arc™. Vraag uw TEMPUR®

verkoopspecialist naar de voorwaarden.

[Naam winkel]
[Straat + huisnummer] 
[Plaatsnaam] 
[Telefoonnummer]

voeg uw 
logo toe

OP RAAMDECORATIE & HORREN

20% KORTING

Vraag naar de voorwaarden Actie geldt van 26 juni t/m 8 juli 2017

Industrieweg 42 | 3641 RM Mijdrecht | Tel. (0297) 28 31 13 | www.kreuningen.nl | vankreuningen@colorsathome.nl

* De promotie loopt van 1 oktober t/m 30 november 2023 en is alleen geldig op de TEMPUR Arc™ & 
TEMPUR ONE™. De €1.500,-voordeel is gebaseerd op de TEMPUR Arc™. Vraag naar de voorwaarden.

Bijna kwart Noord-Hollanders 
koopt liefst een kluswoning

Terwijl landelijk gezien 21,7% van de Nederlanders een kluswoning verkiest boven een 
instapklare woning, geeft in de provincie Noord-Holland 24,2% van de inwoners de 
voorkeur aan zo’n klusproject. Echter, een grotere meerderheid, namelijk 44,2% van de 
Noord-Hollanders, kiest toch voor het gemak van een instapklare woning. Dat blijkt uit 
een panelonderzoek van vergelijkingssite Slimster.nl.

Noord-Hollanders blijken dus een bovenge-
middeld grote voorkeur voor kluswoningen te 
hebben. Vooral het verschil met de rest van de 
Randstad valt op. Zo is het percentage bijna 
dubbel zo hoog als in Flevoland. Dit verschil 
kan volgens Marco Schuurman, eigenaar van 
Slimster, deels verklaard worden door de 
speci�eke vastgoeddynamiek van Amsterdam, 

Foto: René Asmussen via Pexels

waarbij oudere woningen, voornamelijk in 
karakteristieke buurten, in trek zijn. De histori-
sche charme en potentie van deze woningen 
kunnen kopers verleiden tot een klusproject, 
ondanks eventuele extra inspanningen die dat 
met zich meebrengt. Drenten zijn overigens 
met afstand (41,5%) de meest fervente klus-
sers, terwijl Zeeuwen duidelijk de grootste 
voorkeur voor een instapklare woning 
hebben.

Starters zien klussen als een kans
Landelijk gezien valt op dat vooral de jongeren 
groep woningzoekenden (twintigers en derti-
gers) het moeten klussen aan een woning niet 
zien als een obstakel. Dit is mede te danken aan 
het feit dat op dergelijke woningen vaak niet 
meer overboden hoeft te worden. Daarnaast 
blijkt uit het onderzoek van Slimster dat er 
meer mannen openstaan voor het klussen 
(25,9%) dan vrouwen (17,4%).

Hoge energiekosten
Schuurman benadrukt tot slot dat kluswo-
ningen vaak ouder en minder goed geïsoleerd 
zijn. ,,Dit kan leiden tot hogere energiekosten, 
vooral met de huidige trend van stijgende 
energieprijzen. Het is essentieel dat kopers dit 
in overweging nemen bij de keuze van hun 
toekomstige woning.’’



Smaakvol én duurzaam je 
keuken vernieuwen? Dat kan!

De herfstmaanden komen eraan. Dit is hét moment om in je huis aan de slag te gaan. 
Juist in deze periode ná de zomervakantie begin je enthousiast aan de dingen die je 
aan je huis wil veranderen of verbeteren. De dagen worden korter, je brengt weer meer 
tijd door in je eigen, gezellige huis. Een nieuwe kleur op de muren, andere kussens op 
bank of misschien wel een frisse, nieuwe uitstraling voor je keuken!

Maar waar begin je? Welke kleuren en materi-
alen? Wat zijn de kosten? Kan het ook duur-
zaam? Samen met Keukenstudio Allround in 
Mijdrecht kom je tot de juiste keuzes!

Persoonlijke aanpak
In een persoonlijk gesprek met André Kroeze 

aan de gezellige keukentafel bij Keukenstudio 
Allround krijg je alle ruimte om jouw ideeën en 
wensen te bespreken. 
Soms is het renoveren van je keuken een 
goede optie. Denk bijvoorbeeld aan het 
vervangen van de fronten, nieuwe, energiezui-
nige apparatuur of het vervangen van de 
gaskookplaat voor een inductiekookplaat. 
Renovatie is een duurzame oplossing die ook 
budgetvriendelijk is en vlot gerealiseerd kan 
worden zonder een grote verbouwing. André 
komt graag bij u thuis om samen te kijken naar 
uw situatie en de mogelijkheden.
Voor een volledig nieuwe keuken bent u bij 
Keukenstudio Allround ook aan het goede 
adres. In de keukenstudio is er veel te zien en 
te kiezen, er is een ruim assortiment van appa-
ratuur, fronten en werkbladen. We zijn op de 
hoogte van de nieuwste trends, maar luisteren 
vooral goed naar wat uw wensen zijn. Een 

natuurlijke, warme uitstraling of juist een 
moderne, strakke look? Alles is mogelijk! Door 
de korte levertijden van dit moment is het 
mogelijk om binnen een paar maanden een 
volledig nieuwe keuken te realiseren.

Totaal-ontzorgen op maat
Soms zien mensen op tegen het demonteren 
van de oude keuken en het plaatsen van de 
nieuwe keuken. Voor de demontage van de 
oude keuken, de nodige aanpassingen aan 
schilder- en stucwerk, leidingwerk en het 
plaatsen van de keuken, werkt Keukenstudio 
Allround samen met een lokaal netwerk van 
professionals zoals ervaren elektriciens, lood-
gieters, monteurs en schilders, en indien nodig 
een aannemer. Ook het afvoeren van de oude 

keuken en de verpakkingsmaterialen van de 
nieuwe keuken kan door Keukenstudio 
Allround geregeld worden.

Kortom, ben je op zoek naar een nieuwe of 
vernieuwde keuken? Kom eens langs of maak 
een afspraak voor een kennismaking bij 
Keukenstudio Allround. Op alle werkdagen 
geopend van 10:00 uur tot 16:30 uur, ’s avonds 
en op zaterdag op afspraak.

Constructieweg 96D in Mijdrecht. 
Telefoonnummer: 0297 89 30 10
www.keukenstudioallround.nl






